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К.По2 4/2017 
 
 

ТРАНСКРИПТ АУДИО ЗАПИСА  
СА ГЛАВНОГ ПРЕТРЕСА ОДРЖАНОГ ДАНА  

19. ОКТОБРА 2020. ГОДИНЕ  
 

 
Председник већа: Добар дан свима, седите молим вас.  
 
Председник већа отвара наставак главног претреса у предмету Вишег суда у 

Београду, Одељења за ратне злочине, под службеним бројем К.По2 4/17 против 
оптуженог Лукић Гојка и других, због кривичног дела ратни злочин против цивилног 
становништва у саизвршилаштву, из члана 142 став 1 у вези са чланом 22 КЗ СРЈ, по 
оптужници Тужилаштва за ратне злочине КТО број 1/2015 од 10.05.2018.године. 

 
У предмету поступа веће у неизмењеном саставу.   
 
Председник већа констатује да су на главни претрес приступили: 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине у Београду Миољуб Виторовић. И тужилачки 

сарадник Новак Вучо. Добар дан. 
 

Оптужени Гојко Лукић присутан, добро. Да ли је ту бранилац адвокат? 
Присутан. Присутан значи Гојко Лукић, са браниоцем адвокатом Жељком Санковићем, 
који је присутан. 

 
Оптужени, јел` дошао Љубиша Васиљевић? Дошли сте. Како сте Васиљевићу? 

Јел боље? Добро.  
 
Оптужени Љубиша Васиљевић присутан, са браниоцем адвокатом Савом 

Стојановићем, који је присутан. Добро 
 
Оптужени Душко Васиљевић присутан, добро. Са браниоцема адвокатом 

Небојшом Перовићем, који је присутан. Добар дан колега.  
 
Оптужени Јован Липовац присутан, добро, са браниоцем адвокатом Ђорђом 

Дозетом који је присутан. 
 
Оптужена Драгана Ђекић присутна, са браниоцем адвокатом Гораном Нинићем 

који је присутан. Добар дан. 
 
Јел` ми ту представник?  
 
На главни претрес је приступила и пуномоћник оштећених адвокат Марина 

Кљаић. Добар дан и вама. 
 
И на главни претрес је приступио и сведок Митрашин Глишић. Добро.  
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Љубиша јел можете данас да учествујете? Можете, добро. Онда ћемо да спојимо 
поступак јел тако, пошто смо у односу на њега раздвојили. 
 

Веће доноси  
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
 

на основу члана 30 ЗКП-а, спаја се кривични поступак који се води пред овим 
судом под бројем К.По2 4/20 против оптуженог Љубише Васиљевића, а по оптужници 
Тужилаштва за ратне злочине КТО број 1/15 од 10.05.2018. године, због кривичног дела 
ратни злочин против цивилног становништва из члана 142 КЗ СРЈ, у вези са чланом 22 
КЗ СРЈ, са кривичним поступком који се води пред овим судом под бројем К.По2 4/17 
против оптуженог Гојка Лукића и других, а по оптужници Тужилаштва за ратне злочине 
КТО број 1/15 од 10.05.2018. године, због кривичног дела ратни злочин против 
цивилног становништва у саизвршилаштву из члана 142 став 1 у вези са чланом 22 КЗ 
СРЈ, па ће се убудуће водити јединствен кривични поступак пред овим судом под 
бројем К.По2 4/17. 
 

Против овог решења није дозвољена жалба. 
 
Затим веће доноси 
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
 
Како су испуњене процесне претпоставке за одржавање главног претреса, да се 

данашњи претрес одржи наставком доказног поступка. 
 
Главни претрес је јаван. 
 
На основу одредбе члана 236 став 1 ЗКП-а врши се тонско снимање главног 

претреса и транскрипти аудио записа су саставни део записника о главном претресу. 
 
Прелази се на наставак доказног поступка. 
 
У наставку доказног поступка настављамо са испитивањем сведока Митрашина 

Глишића. 
 
Реците. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Судија, ми смо, мислим да смо сви адвокати потписали 

допис везано за сведочење и правни статус, односно статус у овој судници сведока 
Миће Јовичића. Чини ми се колико сам читао транскрипте да нисмо добили никакву 
одлуку, јесмо добили одговор колеге који заступа оптужницу, везано за то. 

 
Председник већа:   Ево сад ћете добити, чекате одлуку већа. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Али зато бих, поставио бих још једно питање... 
 
Председник већа:   Реците. 
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Адвокат Ђорђе Дозет:  Мислим да је  значајно за овај тренутак. Дакле ми смо 
поставили питање који је статус Миће Јовичића. Да ли је он заштићени сведок или је он 
обичан сведок у овој судници, то исто питање дакле ја постављам  у своје име, надам се 
и у име осталих колега за статус Митрашина Глишића. Пошто и један и други у својим 
исказима тврде да су они заштићени сведоци. Дакле, да ли..., а у спису немамо никакав 
акт који би то потврдио или демантовао. 

 
Председник већа:   Добро. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Дакле, молим вас да нам се на да кажем погодан начин 

даде обавештење о њиховом статусу овде. 
 
Председник већа:   Добро.  
 
Веће доноси 
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
 
Одбија се предлог браниоца оптужених од 13.05.2020. године, и то адвоката 

Саве Стојановића, адвоката Горана Нинића, адвоката Ђорђа Дозета, адвоката Небојше 
Перовића, адвоката Жељка Санковића, да се наложи Тужилаштву за ратне злочине да 
достави целокупну документацију у погледу добијања мере заштите сведока Миће 
Јовичића као неоснован.  

 
А такође се одбија овакав предлог сад који сте Ви поставили, односно који је 

поставио бранилац адвокат Ђорђе Дозет, за сведока Митрашина Глишића, у вези са 
његовим статусом заштићеног сведока, одбија се предлог као неоснован. 

 
Ево о чему се ради. Ова двојица сведока пред овим судом имају статус обичног 

сведока. Дакле, све оно што они имају заштиту, они нису добили од стране овога суда, 
добили су од стране суда Босне и Херцеговине где се води поступак према осталим 
оптуженима, знате и сами, и они су тамо и тражили тај статус. Дакле, код нас они имају 
статус обичног сведока, ми, наше правосуђе им није дало статус заштићеног сведока. 
Ето тако. Ајмо да уђе овај Мића Јовичић. Пардон Митрашин Глишић, да.  

 
Митрашине добар дан. 
 
Сведок Митрашин Глишић: Добар дан. 
 
Председник већа:  Јел` можете да стојите или ћете да седите, како вам је... 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Пробаћу, па ћу сјести. 
 
Председник већа:  Добро, па кад се будете уморили онда ћемо вам дати столицу. 

Имате проблем с ногама, јел тако? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Нога ова лева. 
 
Председник већа:  Добро. Само овако да видимо. 
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Пред судом сеналази сведок МИТРАШИН ГЛИШИЋ, са личним подацима као 
у списима предмета. 

 
Ви сте већ прошли пут добили опомену за сведоке, дали сте заклетву, све оно 

што сам вам прошли пут рекла и даље важи јер само настављамо са вашим 
испитивањем. Дакле, дужни сте да пред судом говорите истину, да не смете ништа 
прећутати, упозоравате се да давање лажног исказа представља кривично дело, 
упозоравате се да нисте дужни да одговарате на одређена питања ако би тиме изложили 
себе или лице из члана 94 став 1 овог законика тешкој срамоти, знатној материјалној 
штети или кривичном гоњењу и ви сте прошли пут и положили заклетву. 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесам. 
 
Председник већа: Добро. Опоменут, упозорен, изјави: 
 
Ви сте давали овде исказ пред овим већем, тужилац вам је постављао питања, 

затим смо наставили са питањима одбране, односно браниоца оптужених. Колега 
Жељко Санковић вас је питао, и ја ћу сад питати колегу Санковића да ли он има још 
питања да настави? Молим вас за браниоце све важи, немојте да понављамо питања која 
су већ била, где се човек изјашњавао, покушајте да будете концизни, разумем да вас 
интересују одређене ствари у вези са вашим брањеницима, дајмо онда конкретно да 
постављамо таква питања, а не сто пута исто питање. Изволте Санковићу. 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Извињавам се, једна чаша воде само. 
 
Председник већа:  Може. Обезбеђење јел може за сведока једна чаша воде?  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Да сачекамо воду или? 
 
Председник већа: Јел може да крене с питањима или ћете ви? Не ради. Ево дајте 

му ову моју воду, ево и чаша, ова није коришћена. Добро, дајте му онда само чашу воде. 
Јел може да почне колега? 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Може. 
 
Председник већа:   Може Санковићу. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ако може сведок да нам каже колико је година 

имао када је се десио тај критични догађај? 
 
Председник већа: Немојте молим вас. Молим вас странке више нећу 

опомињати. Ја сам прошли пут опомињала заиста и била сам толерантна, буде ли још 
једно, неко ускочио без да ја дозволим ја ћу морати да кажњавам. Ево то је за све 
браниоце и за тужиоца. Питање је постављено да чујем. Сачекајте тужиоче молим вас. 
Изволите. Колико је имао година... 

 
Адвокат Жељко Санковић:  Када се десио овај критични догађај? 
 
Председник већа:  Одговорите. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Имао сам тридесет и две године, тако. 
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Председник већа: Добро. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Може ли сведок да нам каже... 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Извињавам се, могу ли ја скинути маску, да ми... 
 
Председник већа:  Мало спустите ако вам је лакше... 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Лакше је да разумим. 
 
Председник већа: Добро. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Да  ли може сведок да нам каже шта је радио после 

рата, да ли је био негде запослен? 
 
Адвокат Сава Стојановић: Судија ја вас молим да стави маску сведок, без 

обзира... 
 
Председник већа: Али не знам да ли ће моћи тако да говори, да ли ће се шта 

чути. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Па не знам... 
 
Председник већа:   Причајте онда гласније тако. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Добро, није битно, нећемо... 
 
Председник већа: Шта је радио.. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  После рата, да ли је био негде запослен. 
 
Председник већа:   Одбија се... 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесам у фабрици... 
 
Председник већа:   Одбија се, одбија се то питање. Даље. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. Ја ћу наставити питања, ви одбијајте судија. 

Да ли може сведок да нам каже од чега је живео тада? 
 
Председник већа:   Одбија се то питање. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. Да ли може да нам каже сведок да ли данас 

ради нешто? 
 
Председник већа:   Одбија се и то питање. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. Да ли може сведок да нам каже да ли живи 

са породицом? 
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Сведок Митрашин Глишић: Она је тренутно да вам не лажем остала у 
Вишеграду. 

 
Адвокат Жељко Санковић:  Да ли ви издржавате своју породицу? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  То вам не могу ништа рећи. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Због чега не можете да речете? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  То је већ моје што не могу рећи. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Па да ли издржавате, да ли да или не? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Не, а хоћете ваше... 
 
Адвокат Жељко Санковић: Може ли сведок да нам каже на који начин он 

постаје сведок? Ко је њега први пут контактирао? 
 
Председник већа:   Одбија се и то питање. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Да ли може сведок да нам каже да ли је њега 

неко контактирао из полиције и тужилаштва и кад? Да ли Босне да ли Србије? 
 
Председник већа:  Одбија се то питање. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. Може ли сведок да нам каже колико је имао 

контаката са тужилаштвом Босне и Србије? 
 
Председник већа:   Одбија се то питање. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Судија, не видим разлог због чега не би дозволили 

ова питања. Тражим да о овим питањима одлучи веће јер је ово врло битно имајући у 
виду да су сви остали сведоци се изјашњавали на ове околности. 

 
Председник већа:   Сачекајте.  
 
Ево одлука већа је такође да се одбијају ова питања. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Да ли може сведок да нам каже да ли 

приликом контаката са тужилаштвом, да ли је њему неко показивао неке слике? 
 
Председник већа:  Одбија се то питање. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. Да ли  му је неко из тужилаштва причао да 

може он да буде окривљени у овом поступку? 
 
Председник већа:  Одбија се то питање колега. Дајте конкретна... 
 
Адвокат Жељко Санковић: Судија, ја морам, видите врло су битна ова питања 

имајући континуитет других сведока шта су причала овде пред овим судом. 
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Председник већа: Добро, ајмо даље. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Може ли сведок да нам каже да ли је ту ноћ када се 

десио тај критични догађај да ли је Крста Папић дошао у школу? 
 
Председник већа: Одговорио је на то питање. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Да ли када је Крста Папић дошао у школу, 

да ли су још ту били ови цивили? 
 
Сведок Митрашин Глишић: Па био је у школи, дошао је био је у школу. Ја га 

нисам видио кад је дошао. 
 
Председник већа: Питање браниоца је када је Крста Папић дошао у школу, да ли 

су били још цивили у школи? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесу. 
 
Председник већа:  Добро. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. Ви сте рекли да сте све...Колико је та школа 

имала улаза у школу? Колико може на колико улаза да се уђе? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Колико се може уђе? 
 
Адвокат Жељко Санковић: Да, на колико улаза? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па велика су до душе велика врата, она је основна 

школа, осми разред. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Да ли ви стојите поред тог улаза, јел тако? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Стојим с десне стране. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. Да ли стојите све време ту поред улаза? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесам. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Да ли је постојао још неки улаз у школу? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Не. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Можете ли ми објаснити како онда нисте видели 

када долази Крста Папић? 
 
Сведок Митрашин Глишић: Ја сам био окренут леђа зиду, ја нисам водио 

пажњу јер сам се био уплашио да вам кажем. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Аха, дакле ви нисте гледали ни према ходнику јел? 
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Сведок Митрашин Глишић:  Па нисам гледао у ходник кад је ушао, углавном 
на та врата је ушао, нема других врата. 

 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Ја сам вас прошли пут питао везано за Нешу 

из  Црне Горе, да ли је то Небојша Ранисављевић? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па били су. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Када сте ви сазнали да се та особа зове Небојша 

Ранисављевић? 
 
Сведок Митрашин Глишић: Па то сам сазнао пет, шест дана, десетак дана 

Митар ми четник реко. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Аха. Је ли вам Митар четник значи причао шта се 

дешавало ту ту ноћ? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Није ми ништа само сам питао који су ови људи, 

каже добровољци. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Аха, он вам је то рекао јел? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја, али после је умро.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Реците ми пре тог догађаја да ли ови људи које сте 

ви набрајали овде имена, да ли су они долазили у школу? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  То вече јесу долазили дру.... 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Пре тога, пре тога. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Не. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Примедба. 
 
Председник већа:  Пита за људе које људе? 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Које је набрајао. 
 
Председник већа:   Да ли цивиле, жртве или? 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Не, не, не.... 
 
Председник већа:   Ови који су добровољци, јел на њих мислите? 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Војнике, тако је, тако је. 
 
Председник већа:   Будите прецизни. На ове значи добровољце. 
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Сведок Митрашин Глишић:  Па долазили нису прије долазили добровољци док 
ту вече нису били. 

 
Председник већа:   Добро. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Реците ми ви сте на главном претресу 

споменули... Реците ми да ли је долазио неко у ту школу да искључи струју? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Та је струја била горе код чесме, горе код кухиње 

где се прале мањерке. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Да ли је долазио неко да искључи? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја у салу нисам никад ишо, струје није било у 

сали, ја нисам никад ишо од како сам дошо у Пролово да будем у кухињи. 
 
Председник већа:   Добро. Бранилац вас пита да ли је долазио неко да искључи 

струју? Кад браниоче, те вечери? 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Непосредно пред... 
 
Председник већа:   Непосредно пре доласка ових људи јел? 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Тако је. 
 
Председник већа:   Да ли је неко долазио да искључи струју, знате или не знате? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Не знам. 
 
Председник већа:   Добро. Ајмо даље. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. Може ли сведок да нам каже тог следећег 

јутра, значи после тог критичног догађаја, да ли је неко долазио у школу? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па тај дан није нико долазо до пола шест. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. Да ли је неко долазио од ових војника што 

сте их ви набрајали? И ако јесте, ко? 
 
Сведок Митрашин Глишић: Па само што тај дан су били „Отрови“, што се 

звали „Отрови“, били Крста Папић и Драган Симић и Душко Божић.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Који дан судија? 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Који је дан? 
 
Председник већа:   Сутрадан после критичног догађаја. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  После, тако је. 
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Председник већа:  Слушајте мало, лепо је рекао, сутрадан после критичног 
догађаја. 

 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. Реците ми ви сте рекли да вам је Милан 

Лукић лупио шамар.  
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесте ту вече, прву вече. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Можете ли ми рећи како сте се осећали тада? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Познавало се пет прстију и црвенили ми се, 

црвенио се образ. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Да ли вас је још некада ударао? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ту само вечер што нисам нешто урадио. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Аха, да ли сте ви после овог догађаја причали по 

Вишеграду да ћете се осветити породици Лукић? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Нисам никад се светио, нисам ни имао појма. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. Судија, ја за сад немам више питања. 
 
Председник већа:  Добро колега Санковићу, ви знате да увек можете касније ако 

се сетите да додате. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Тако је, хвала. 
 
Председник већа:   И допунска нека. Хвала лепо. Бранилац оптуженог Љубише 

Васиљевића адвокат Сава Стојановић. Изволите колега. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Господине Глишићу да ли познајете Љубишу 

Васиљевића? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Познајем. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Од када га познајете и како? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па познајем одавно познајем све ове људе. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Од кад га познајете? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Они су из Ђурђевића. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Не чујем? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Они су из Ђурђевића. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Из Ђурђевића. Само то знате да је из тог села? 
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Сведок Митрашин Глишић:  Па он је отишао, ја сам отишао у војску, да вам 
кажем отишао сам у војску '82., они су отишли у Обреновац да живе и... 

 
Адвокат Сава Стојановић:  Тих година јел тако? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја, '83., или '84. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Узмимо да је  '84., да су дошли у Обреновац. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па они су били, отишли су прије мене, ја сам 

отишо у војску. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Пре тог догађаја, када сте га видели? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па ја сам њега видео првог дана од када се у 

Вишеграду закувало, буде рат,они су... 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Не, не, говорим пре '84., пре тог догађаја када се он 

преселио у Обреновац, када сте га видели задњи пут? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па кад иде оцу доље косе траву и ... 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Када је то било? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па не могу да се сетим које године. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  И како је изгледао, можете ли нам описати? Тад 

'84.године. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па откуд знам како је изгледао, онако мршав, није 

он баш био толико нешта. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Коса, проћелав, ћелав, боја косе? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па био је мало је имао нешто косе, нешто не, 

имао је ето шта да вам кажем. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Значи проћелав? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Није то реко. 
 
Председник већа: Добро молим вас. Ајте немојте сад '84., дајте да се вратимо на 

овај догађај. У реду хтели сте да видите како је изгледао, ево каже, кад је била '84., ми 
смо у '93. 

 
Адвокат Сава Стојановић: Да ли сте ишли у први разред основне школе 

заједно? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Нисам. 
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Адвокат Сава Стојановић: Да ли можете да нам набројите бар пет ученика 

именом и презименом која су била с вама у разреду. 
 
Председник већа:   Немојте, добро, па нека пита,немојте да добацујте. 
 
Сведок Митрашин Глишић: Па шта познајем, познајем Милана Лукића и ја 

сам.... 
 
Адвокат Сава Стојановић: Набројте пет школских другова име и презиме? 

Ишао је четири разреда, први разред није... 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Нисам... 
 
Председник већа:   Молим вас, молим вас тишина. Како се зове. Сведок, можете 

ли поред Лукића да набројите још четири, пет другова који су с вама ишли. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Није ишао у школу судија. 
 
Председник већа:  Добро, реко је да је ишо први разред, немојте молим вас да 

добацујете. Да чујем. 
 
Сведок Митрашин Глишић: Па ја само знам Милана и знам неки, колико 

година сам ја већ четрдесет, педесет година, заборавио сам те људе. 
 
Председник већа:  Добро, и то је одговор. Даље. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Како сте онда успели да набројите десет имена и 

презимена те критичне вечери '93.године? 
 
Председник већа:  Одбија се то питање. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Имам извештај из Полицијске станице Вишеград, 

да ли сте ви тражили помоћ од полицијске станице да вас неко узнемирава 2014.године, 
да ли сте били у Полицијској станици Вишеград? 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесам, што. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Шта сте тражили у полицијској станици? 
 
Сведок Митрашин Глишић: Нисам ништа тражио, тражио сам да ми изађу у 

сусрет, што. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Опишите због чега, који је проблем био. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па то сам ја и тражио да не би ја ишао сад...,не 

могу то да причам. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Морате нам испричати. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Не мора да исприча. 
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Сведок Митрашин Глишић:  Не могу. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Четврти пут тужилац.... 
 
Адвокат Горан Нинић: Јел могуће судија да ви ово толеришете... 
 
Председник већа:   Јесам ли вама дала реч Нинићу. 
 
Адвокат Горан Нинић: У реду, у праву сте. 
 
Председник већа:   Молим вас. Тужиоче последњи пут вас опомињем, последњи 

пут вас опимињем. Стојановићу, шта сте питали.  
 
Адвокат Сава Стојановић: Питао сам га због чега је тражио интервенцију 

полицијске станице у Вишеграду дана 28. фебруара 2014. 
 
Председник већа:   Имамо то на записнику када је давао пред, изјаву пред судом 

БиХ, према томе то се питање одбија. Даље. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Судија немојте ми одбијати тако важна питања.  
 
Председник већа:   Одбија се има. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Човек није знао да... 
 
Председник већа:   Он је лепо реко због чега је тражио... 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Па рекао, хтео је да каже да не зна због чега. Хтео 

је да каже због чега га зову. То ми је битно. 
 
Председник већа:  Изволите даље. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Да ли је ваша супруга и ваш син Славко, да ли су 

били у полицијској станици? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Не знам. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Кажите ми те ноћи, када је дошао камион, рекли сте 

на питање тужиоца да је био мрак. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесте. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Објасните ми сада, како сте ви видели да је камион 

слетео? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Да је слетио? 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Да. 
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Сведок Митрашин Глишић:  Па видио сам да је камион... 
 
Председник већа:  Јел имате приговор? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Имам приговор. 
 
Председник већа:  Да чујем. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Није он ни једног тренутка рекао да када 

је камион слетео да је био мрак. То је фебруар месец пола шест најкасније, значи ни 
једног тренутка није рекао да је био мрак. 

 
Председник већа:   Рекао је да је био сумрак. Добро, да чујем даље. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Транскрипт каже да је био мрак судија. 
 
Председник већа:   Добро, ајмо даље. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Јел био мрак или није био мрак? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па јес` био мрак, пола шест, ја сам то описо.  
 
Адвокат Сава Стојановић:  И где сте Ви били у то време када сте видели да 

фарови слећу ван пута? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па био сам код школе основне, чекао, избацивао 

маринке. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Добро. На питање тужиоца или колеге Санковића 

ви сте рекли да је то растојање од школе до камиона десет до петнаест корака. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па добро, то сам ја мало погрешио, има мислим 

сто метара има сигурно. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Добро, у записнику Босне и Херцеговине у 

Тужилаштву за ратне злочине стоји 150 метара, 100 до 150. Шта је сада тачно? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па добро, ја сам... 
 
Председник већа:   Сачекајте. Одговорите. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја сам мало ту и погрешио, препао се и шта да вам 

кажем. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Значи 100 метара, 150? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Сто метара. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  И био мрак? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Био мрак. 
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Адвокат Сава Стојановић:  Рекли сте да је слетео камион са церадом СМБ боје. 
Како сте видели ту цераду? 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Па видио кад сам пришао камиону. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Али био је мрак? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па види се, мало још није, било је зимско доба, 

снег падао и још није било толико тотално мрак. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Рекли сте да је камион када је стигао био окренут 

задњом страницом према улазу у школу? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Била је, онај кад је слетио камион... 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Не кад је слетео, кад је дошао испред школе? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Био је окренут ка вратима. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Шта је било окренуто вратима? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Задња страница. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Задња страница. Где сте ви стајали у то време? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  С десне стране. 
 
Председник већа:   Саво, то је рекао, нећемо по сто пута понављати. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Добро, то је рекао. Да ли миможете објаснити када 

сте дошли до камиона код чесме, и тада је био мрак? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесте. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Како сте могли да уочите ко се налази све поред 

камиона? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па види се од камиона фарови. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Фарови? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Јел фарови напред осветљавају или позади? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Напред и први. 
 
Председник већа:   Били су укључени и предњи и задњи фарови јел? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја. 
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Адвокат Сава Стојановић:  На страни 9 записника од 19.05.2014., наводите да 
сте видели да су светла од камиона била упаљена и усмерена на улаз школе како би се 
видело, а данас и 08.07., сте говирили да је камион дошао задњом страном. 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Па јесте, ја то говорим кад је слетио видио сам... 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Не кад је слетео, кад је дошао до улаза ви кажете 

долази задњом страном. Овде сте 19.05.2014., рекли да је дошао предњом страном и да 
је фаровима осветљавао јел није било струје у школи.  

 
Сведок Митрашин Глишић:  Окренуо се камион и задњу страницу убацио... 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Па шта је сада тачно, тамо сте рекли да се предњом 

страном осветљавали фаровима улаз у школу, овде сте рекли да је задњом страном. 
Реците нам шта је тачно. 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Па задња страница пришла до, да може ушао би у 

салу. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  И фарови где светле, нема струје? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Горе кренуле према, на путу. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  И кога сте видели у светлу фарова? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Кога сам видио? 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Да. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па видио сам што сам набројао те људе. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  А како сте успели да их све набројите кад вам је 

тужилац говорио имена која треба да наведете. 
 
Председник већа:   Чекајте молим вас. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Није истина. 
 
Председник већа:   Само мало. Да ли је у ходнику школе било струје? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Било је код чесме. 
 
Председник већа:   Добро, тако је и рекао,  па је зато и видео, а није било у сали. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Нисам разумео. Код чесме је било? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја. Где се перу судови, мањерке те од кухиње. 
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Адвокат Сава Стојановић: Ви сте на записнику од 19.05.2014., пошто је тај 
записник у списима предмета, навели да није било струје јер су је пресекли Муслимани. 
На претресу 08. јула сте навели да није радила, да није била укључена склопка. Шта је 
сада тачно? 

 
Сведок Митрашин Глишић: Па склопку кад сам ја отишо у салу да чистим 

салу, нисам видио ту склопку, била је за вратима. 
 
Адвокат Сава Стојановић: И шта је тачно, да ли су Муслимани пресекли струју 

или је склопка била искључена? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Било је струје, ја сам се препао кад сам дошао, не 

знам шта се налази са мном. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Ви сте кључни сведок овде, морате да пазите шта 

причате или шта вам је неко причао. 
 
Сведок Митрашин Глишић: Па ја причам. 

  Председник већа: Добро. Ајмо сада кад је камион слетео, кад су Вас послали по 
Косту Илића, јел` тако беше? Ви кажете да је он дошао и трактором па се пела 
четворица на трактор да би се извукао камион.  

Сведок Митрашин Глишић: Јесте. 

Заменик тужиоца за ратне злочине: На саслушању у Босни и Херцеговини 
наводите да сте Ви пустили да Коста оде и да сте Ви другим путем отишли до школе и 
да нисте силазили код камиона. Шта је сада та истина? 

Сведок Митрашин Глишић: Па ја сам ишао за камионом.  

Адвокат Сава Стојановић: Али рекли сте: „нисам хтео да идем за Костом“. 
Јесте тако рекли... 

Председник већа: Али Коста вози трактор, јел` тако? 

Адвокат Сава Стојановић: Коста вози трактор... 

Председник већа: Значи да ли сте ишли за трактором.  

Адвокат Сава Стојановић: Он је овде на претресу рекао да је ишао ... 

Председник већа:  Кажите у ком делу га питате. Не разуме Вас. Значи пита вас 
бранилац кад је Коста са трактором кренуо према овом камиону, да ли сте Ви ишли за 
њим или како? 

Сведок Митрашин Глишић: Јесам ишао за њим,  за трактором. 

Адвокат Сава Стојановић: Ја морам да му предочим страну 9, овог његовог 
саслушања.  
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Сведок Митрашин Глишић: Слободно. 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Судија имам ја пре него што постави 
питање.  

Председник већа: Реците. 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Овај сведок је у Босни и Херцеговини, 
пошто је човек имао мере заштите... 

Председник већа: Да. 

Заменик тужиоца за ратне злочине:  И те мере заштите тамо нису скинуте.  

Председник већа: Да.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: И сад ако Ви обелодањујете ко је шта 
рекао тамо, Ви ћете неки, нешто прекршити. Имам нешто, .... уз сво смејање ...  

Председник већа: Добро колега обраћате се мени, пустите, загрцнуо се човек. 
Ајде да чујем.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: Управо то, предочавате нешто што је неко 
под псеудонимом нешто рекао у Босни... 

Сведок Жељко Санковић: Пише Митрашин Глишић... 

Председник већа: Он овде нема мере заштите, он је овде сведок имао право да 
га пита. Изволте.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: Да, али .... 

Адвокат Сава Стојановић: Каже на записник, тужиоче молим Вас.  

Председник већа: Пише на записнику, Ви сте те записнике приложили.  

Адвокат Сава Стојановић: Страна девета, каже - ја се нисам враћао... 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Нисмо приложили, ми нисмо приложили 
него сте... 

Адвокат Сава Стојановић: Колега па пустите ме... 

  Председник већа: Добро, ајде да чујем.  

Адвокат Сава Стојановић: Каже на страни деветој, „Ја се нисам враћао, на ово 
мјесто јер сам кренуо према школи, док сам ходао према школи видио сам према 
кретањима возила да је Коста успио извући камион. Јер се он запутио кући, а камион се 
са овим возилима кретао према школи“, а на претресу сте овде тврдили да сте били ту, 
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да овај шлајфује му трактор не може да се... па се онда пење њих четворо - петоро на 
трактор и онда се извлаче. 

  Заменик тужиоца за ратне злочине: Судија, то није тачно да је он рекао да је 
био, извините, примедба.  

  Председник већа: Добро, реците.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: Није, није никад рекао да је он био ту, 
поред, а да ли је видео то је друго.  

Адвокат Сава Стојановић: Па описао је како је... 

Заменик тужиоца за ратне злочине: ... али то је друго да ли је видео, ал` да је 
био поред камиона то никад није рекао.    

Председник већа: Добро. Саво... У реду тужиоче.  Саво конкретно ваше питање, 
ајмо сад сте предочили...шта? 

Адвокат Сава Стојановић: Одакле толике противречности у његовом исказу? 

Председник већа: Да ли он то може да одговори? Можете ли да одговорите шта 
је тачно, јесте ли били ту када је тај шлајфовао камион поред трактора, када је покушао 
трактор... 

Сведок Митрашин Глишић: Па ја сам био ту и када је камион овај трактор 
Косте Илић извлачио ту... 

Председник већа: Добро. 

Сведок Митрашин Глишић: ... на задњи крај да извуче га горе, према путу, 
главном према Вишеграду.  

Председник већа: Добро.  

Сведок Митрашин Глишић: Он је њега извлачио и сјела су четворица војник да 
тај извучу камион, камион да не би превагнуо тај трактор. Милан Лукић бацио му 
нафту, да ли је нафта да ли бензин ја га нисам видио.  

Председник већа: Коме је бацио? 

Сведок Митрашин Глишић: Кости. 

Председник већа: Добро.  

Сведок Митрашин Глишић: И Коста само узео овако и оде, саго се и оде кући. 
Ја нисам иш... гледао ђе Коста отишо у ком правцу.  

Председник већа: То када је завршио? 



 20 

Сведок Митрашин Глишић: Када је то завршио.  

Председник већа: А Ви га питате када је дошао, јел тако Саво? Ево... 

Адвокат Сава Стојановић: Он је дошао. Лукић га шаље да позове Косту... 

Председник већа: Добро.  

Адвокат Сава Стојановић: Овде на претресу тврди, он је дошао за Костом, иза 
трактора и пратио како се извлачи тај камион.  

Председник већа: Је ли тако било? 

Сведок Митрашин Глишић: Јесте. 

Адвокат Сава Стојановић: А због чега овде каже, ја сам се упутио према школи 
и нисам, и видео сам да је извучен камион.  

Председник већа: Јесте се упутили према овом, иза трактора према овом 
камиону или сте отишли према школи? 

Адвокат Сава Стојановић: Немојте сугестивно судија.  

Председник већа: Не, па питам.  

Сведок Митрашин Глишић Ја сам чим је камион отишо кренуо назад према 
некој јаруци... 

Председник већа: Ма добро када је отишао, али док камион није извучен пита 
вас бранилац.  

 
Сведок Митрашин Глишић: Ја сам био све ту док није извучен камион.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Адвокат Сава Стојановић: Значи ово је тачно што је било.... 

Председник већа: Ајмо даље.  

Адвокат Сава Стојановић: 19.05.`14. код Тужилаштва Босне и Херцеговине 
говорите да је цирада све време била спуштена док су цивили извођени. 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Чекајте, 19.04. ... 

Председник већа: 19.05.2014. на записнику пред тужиоцем БиХ. Само која је то 
страна? 

Адвокат Сава Стојановић: Сад би морао да Вам тражим, претпостављам су... 
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Председник већа: Па ја не могу.... док ми не нађете.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: Јел` се суди у БиХ ил` се суди у Србији 
судија, мислим ја разумем да се предочава... 

Председник већа: Молим Вас немојте таква питања. 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Али, не али ја ... 

Председник већа: Па Ви сте први предложили овај записник као доказ. Ако сте 
га предложили користићемо. 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Ја сам га... нисам предложио као доказ... 

Председник већа: Па како нисте! 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Ја сам приложио, ја разумем да се пита по 
нечему што је рађено у Београду, по истрази у Београду а не по истрази у Сарајеву.  

Адвокат Сава Стојановић: Питаћу и ово што сте Ви радили колега.  

Заменик тужиоца за ратне злочине:  Молим? 

Адвокат Сава Стојановић:  Питаћу и то. Церада, на страни 9, каже: „церада је 
била читаво вријеме затворена, а људе су изводили са задње стране камиона по тројицу-
четворицу“.  

Сведок Митрашин Глишић: То када су дошли у школу. 

Адвокат Сава Стојановић: Да би код тужиоца за ратне злочине, овог нашег 
тужиоца, 16. јануара 2015. навели: „видио сам да су отворили задњу страницу, подигли 
цираду“, а тамо говорите да је цирада све време била спуштена.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: О чему причамо сада? 

Адвокат Сава Стојановић: Па причамо о томе о нелогичностима, о неслагању... 

Адвокат Горан Нинић: Саво немојте се Ви свађати, пустите судија нек` реши 
ово питање, мислим ово је... 

Председник већа: Је ли била церада све време затворена на камиону и јесте ли 
видели када је дигнута церада? 

Сведок Митрашин Глишић: Ја сам гле... видио цераду, била простата скроз и 
код Ајдаровца.  

Председник већа: Аха. 

Сведок Митрашин Глишић: ... ја сам мислио муниција... 



 22 

Председник већа: Код чесме? 

Сведок Митрашин Глишић: Ја, код чесме.  

Председник већа: Добро.  

Сведок Митрашин Глишић: Мислио сам да је муниција, откуд знам.... 

Председник већа: Добро.  

Сведок Митрашин Глишић: ... нисам ни гледао. Е онда сам видео када су 
дошли доље школи, отворили цераду и онда сам видио да су цивили. То стојим тако 
да... 

Председник већа: Добро.  

Адвокат Сава Стојановић: Само још једно питање.  

Председник већа:  Реците.  

Адвокат Сава Стојановић:  То осветљење какво је било ту око школе? Како је 
он могао да уочи и кретање свих који су се тамо налазили?  

Председник већа: Где? Испред школе или у школи? 

Адвокат Сава Стојановић: Он није улазио у школу... 

Председник већа:  Није. 

Адвокат Сава Стојановић: ... значи испред школе. 

Сведок Митрашин Глишић: Испред школе. 

Председник већа: Да 

Адвокат Сава Стојановић: Јесте. Како сте могли да запамтите све те ликове? 

Сведок Митрашин Глишић: Како не могу кад сам виђо их.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: Судија...  

Председник већа: Молим Вас без коментара. Како сте виђали? 

Сведок Митрашин Глишић: Па видио сам свјетло мало бија одозгор од кухиње 
и видео сам како док нису ушли сви цивили у 'однику, онда је после био мрак нисам 
више видио. 

Председник већа: Добро, то је... 
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Адвокат Сава Стојановић: Љубишу Васиљевића нисте видели 10 година, како 
сте га препознали? 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Није то рекао, извините није рекао ...  

Председник већа: Молим Вас тужиоче! 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Не, не, не, извините, није то рекао. 

Адвокат Сава Стојановић: Па закључујем од `84. .... 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Рекао је видео га је када је почео рат је 
дошао.  

Председник већа: Добро. Пустите... 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Значи није тачно да га није видео 10 
година.  

Председник већа: Добро. Ајде... 

Адвокат Сава Стојановић: Ајде када је дошао рат, када сте га видели? 

Сведок Митрашин Глишић: Оће да Вам ја све објасним фино...? Љубиша, 
Душко, све је, дошли су као добровољци, њих је Милан Лукић покупио.  

Адвокат Сава Стојановић: Колико често сте виђали Љубишу Васиљевића? 

Сведок Митрашин Глишић: Виђао сам га често... 

Председник већа: Када? 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Али пустите га да заврши реченицу.  

Председник већа: Када, када колико често га је виђао? 

Адвокат Сава Стојановић: Уочи ... од `92. до `93.  

Сведок Митрашин Глишић: А тада када је почео рат, хоћу ја... 

Адвокат Сава Стојановић: Колико често сте га виђали? 

Сведок Митрашин Глишић: Виђао сам са Миланом одају горе по Руиштима, 
одају... 

Адвокат Сава Стојановић: Колико често? На 15 дана, на месец дана? 

Сведок Митрашин Глишић: На 15 дана, 7 дана.  

Адвокат Сава Стојановић: Тако га виђате често све до овог догађаја? 
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Сведок Митрашин Глишић: Често. Све до овог догађаја. 

Адвокат Сава Стојановић: Све од '92-ге? 

Сведок Митрашин Глишић: Јесте. 

Адвокат Сава Стојановић: На 15 дана га виђате? 

Сведок Митрашин Глишић: Јесте. Све `одо њима... 

Адвокат Сава Стојановић: Да ли сте занали да је он повређен? 

Сведок Митрашин Глишић: Не знам, не могу да грешим душу. Не знам. 

Адвокат Сава Стојановић: Био је два месеца у болници у то време. 

Председник већа: Добро, он каже да не зна. Не зна.  

Адвокат Сава Стојановић: Судија, предочите му извештај болнице у... 

Председник већа: Доброооо, у реду, он каже да не зна.....   

Адвокат Сава Стојановић: .....да је био од 08. октобра до краја децембра. 

Председник већа: Ево, добро. Имате ли још питања? 

Адвокат Сава Стојановић: Говорим о томе да сведок је потпуно непоуздан. 
 
  Председник већа: То ћете после примедбу рећи, у реду, хвала лепо. Ајмо 
следећи бранилац, бранилац оптуженога Душка Васиљевића, адвокат Небојша Перовић. 
Извол`те колега Перовићу. 
 

Адвокат Небојша Перовић: Председнице, ја немам много питања, али не бих   
постављао питања ако ће тужилац незаконито да регује и да у тој својој примедби 
наводи сведока. 

Председник већа: Молим Вас, пустите мени тужиоца, а Ви изволте питања за 
сведока.  

Адвокат Небојша Перовић: Ево само хоћу ово да кажем, значи у тренутку када 
је колега одлучну чињеницу према мом мишљењу, постављао питање да 1984. године 
опише изглед другоокривљеног... 

Председник већа: Добро, то је Ваше мишљење у реду.  

Адвокат Небојша Перовић: ... у том тренутку је устао тужилац и Ви сте рекли 
да то није битно, како није битно, нека га... 

  Председник већа:  Молим вас, концентришите се на свога брањеника и питања у 
вези њега сведоку.  
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  Адвокат Небојша Перовић: везани су све време се говоре један и друг.  
 
  Председник већа: Добро, ајде да чујемо. 
 
  Адвокат Небојша Перовић: Моје питање је следеће: да ли сведок зна када је 
почео грађански рат у Босни и Херцеговини? 

 
Сведок Митрашин Глишић: Када је почео? 
 
Адвокат Небојша Перовић: Да. 

Сведок Митрашин Глишић: Почео у мају, кад је дошо Ужички корпус.  

Адвокат Небојша Перовић: Које године? 

Сведок Митрашин Глишић: Које године, ја да знам које године, немам... откуд 
да се сетим. 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, и то је одговор кад је дошао 
Ужички корпус, то је опет... 

Адвокат Небојша Перовић: Ја нећу више да постављам питања...  

Председник већа: Тужиоче молим Вас.  

Упозорава се тужилац да не добацује без дозволе председника већа.  

Да чујем.  

Сведок Митрашин Глишић: Па овај... када је дошао Ужички корпус, они су се 
већ почели облачит.  

Председник већа: У реду је то, реците ми годину, јел` знате када је почео? 

Адвокат Небојша Перовић: Па рекао је да не зна. 

Председник већа: Кажете мај месец... 

Сведок Митрашин Глишић: Па око маја.  

Председник већа: То је месец. А година? 

Адвокат Небојша Перовић: Не зна, одговорио је.  

Сведок Митрашин Глишић: Нисам...  

Председник већа: Добро. Ајмо даље. 

Адвокат Небојша Перовић: Одговорио је не знам које године. 
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Председник већа: Добро. У реду, ајде даље. 

Адвокат Небојша Перовић: Које године, невезано са доласком, пре Ужичког 
корпуса, које године сте пре тога и колико пре тога, наравно ако знате ако се сећате, 
видели неког од овде оптужених и када и где? 

Сведок Митрашин Глишић: Видио сам их чим је Ужички корпус ушо у 
Прелово, ја сам њих виђао да су вијали по фирмама. 

Адвокат Небојша Перовић: Добро. То није било моје питање, моје питање је 
следеће. Када сте пре доласка Ужичког корпуса видели неког од овде оптужених? 

Сведок Митрашин Глишић: Па видио Милана Лукића, Гојка Лукића, Јову 
Липовца, Митра Четника, Нику Вујчића,  Разоноду, Средоја Лукића. 

Адвокат Небојша Перовић: Када и где? 

Сведок Митрашин Глишић: Па `одали Прелову.  

Адвокат Небојша Перовић: Када? 

Председник већа: Јел то пре почетка рата? 

Сведок Митрашин Глишић: Па кад је дошо одма Ужички корпус. 

Председник већа: А пре тога пита бранилац, дал` сте и кад виђали? 

Сведок Митрашин Глишић: Јесам их виђао и по граду.  

Председник већа: Ма добро али Ви све везујете за почетак рата, а он пита пре 
почетка рата.  

Сведок Митрашин Глишић: Прије? 

Председник већа: Да пре почетка рата. 

Сведок Митрашин Глишић: Па они су били установали у Вишеграду, скупљо 
Милан добровољце и доведо. 

Адвокат Небојша Перовић: Од петорице оптужених ... 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Па питајте једно по једно. Судија, извинте 
ја, питајте... 

Адвокат Небојша Перовић: Судија ја ћу стварно да напустим суђење... 

Председник већа:  Пустите молим вас тужиоче, бранилац има право да пита. 

Адвокат Небојша Перовић: Обратићу се председнику суда, обратићу се 
Министарству правде, Врховном касационом суду... 
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Председник већа:  Изволте. Ајте добро Перовићу! 

Адвокат Небојша Перовић: Председнику Републике, ако тужилац буде и даље 
на незаконит начин покушао да докаже ово оптужење.  

Председник већа:  Перовићу опомињем вас да наставите са питањима.  

Адвокат Небојша Перовић: Значи ово више није довољно. 

Председник већа: Опомињем Вас да наставите са питањима, ајде. Питања 
нставите. 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Судија ја имам примедбу ето, дозволите 
ми...  

Председник већа: Рекли сте! Не можете више.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: А нисте ме чули.  

Председник већа: Не можете. Изволте.  

Адвокат Небојша Перовић: Моје питање је следеће и сведок ми још увек није 
дао одговор. Када и где ... 

Председник већа:  Да ли знате, дајте, конкретно да ли зна, дал` се сећа, ако се не 
сећа не можете одговор да добијете ако он не зна.  

Адвокат Небојша Перовић: Председнице ја сам питао пре тога да ми одговори 
наравно ако зна и ако се сећа. 

Председник већа:  Па то.  

Адвокат Небојша Перовић: И ја понављам питање.  

Сведок Митрашин Глишић: Не сећам се ето.  

Председник већа: Не сећа се, добро. Следеће.  

Адвокат Небојша Перовић: Е сад моје. Да ли се не сећа када их је видео, да ли 
се не сећа да ли их је видео и да ли се не сећа било чега у вези тога? 

Председник већа: Не може тако било чега у вези тога, не може негацијом. Значи 
да ли се сећате да ли сте видели сведоке пре ратног стања, почетка рата.  

Адвокат Небојша Перовић: Није то моје питање председнице. Моје питање је 
чега се сведок не сећа? 

Сведок Митрашин Глишић: Ја сам их виђо.  

Председник већа: Не може негативно, чега се не сећа, него чега се сећа. 
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Сведок Митрашин Глишић: Па видио сам их. 

Адвокат Небојша Перовић: Па како када каже не сећам се.  

Председник већа: Па да ли се сећа, да ли се сећа сведока, ако каже не сећа се 
како можете да питате чега се не сећа.  

Адвокат Небојша Перовић: Али он је дао одговор који је опширан. 

Председник већа: Па он каже да се не сећа. 

Адвокат Небојша Перовић: Ја га питам када и где? 

Председник већа: Не може, молим Вас, да чујем.  

Сведок Митрашин Глишић: Не сећам се, ето да Вам кажем да се не би стварала 
буна, не сећам се.  

Председник већа: Добро. Ајмо даље.  

Адвокат Небојша Перовић: Где сте живели Ви у периоду од 1987. године до 
1992. године, односно... 

Председник већа: Одбија се, одбија се то питање, он је рекао да је све време 
живео у Капетановићима у Прелову, у својој одбрани односно исказу је то наводио и 
нећемо понављати. Даље. 

Адвокат Небојша Перовић: Председнице! 

Председник већа: Даље рекла сам! 

Адвокат Небојша Перовић: Само час, а Ви, Ви мене, реците ми да седнем да не 
могу да питам. 

Председник већа: Можете али нећемо понављати.  

Адвокат Небојша Перовић: Значи ја одбрану не могу да формиран онако како 
Ви сматрате, моја одбрана и моја питања су један мали мозаик и ја не могу да склопим 
мозаик тако што ћу да имам изолована питања у односу на оно што желим даље да 
питам.  

Председник већа: Одговорио је односно причао је кроз свој исказ.  

Адвокат Небојша Перовић: Ја знам да је причао.  

Председник већа: Где је живео и тако. 

Адвокат Небојша Перовић: И имамо и још нешто у овом нашем законодавству 
а то је да кроз питања ма које врсте можемо да проверавамо кредибилитет сведока. Да 
ли било основно испитивање да ли било унакрисно питање, значи ништа није ако га ја 
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питам где је живео из тог мог питања проистичу још четири питања. Ако Ви мени 
кажете не може то питање, ја онда даље не могу да испитујем.  

Председник већа: Ајте да чујем. 

Адвокат Небојша Перовић: Где сте живели пар година пре доласка Ужичког 
корпуса? 

Сведок Митрашин Глишић: У Капетановићима живио.  

Адвокат Небојша Перовић: Добро. 

Сведок Митрашин Глишић: И радио у фирми намештаја „Варта“ 

Адвокат Небојша Перовић: Где се налазила фабрика намештаја? 

Сведок Митрашин Глишић: Хаха ееејјј, у Душци. 

Адвокат Небојша Перовић: Где у? 

Сведок Митрашин Глишић: Душце. 

Адвокат Небојша Перовић: Куда сте путовали до свог посла од куће где сте 
живели до посла куда сте путовали, куда је била траса? 

Сведок Митрашин Глишић: Па живи ишао пјешке, од моје куће 20 километара 
до „Варде“. 

Адвокат Небојша Перовић: Јел тако, да ли сте пролазили кроз Вишеград? 

Сведок Митрашин Глишић: Па то ти је, то је моја општина. 

Адвокат Небојша Перовић: Не општина, да ли сте морали да прођете кроз град 
на путу до посла? 

Сведок Митрашин Глишић: Па морао сам. 

Адвокат Небојша Перовић: Или сте ишли селима? 

Сведок Митрашин Глишић: Па нема села.  

Адвокат Небојша Перовић: Него град? 

Сведок Митрашин Глишић: Са аутобусом долазио до града до џамије, ту 
излазио и ишао у „Варду“.  

Адвокат Небојша Перовић: А да ли Ви имате пријатеље у селу из села у којем 
су живели, где су се родили Душко и Љубиша Васиљевић? 
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Сведок Митрашин Глишић: Па они су живели даље од мене... 

Адвокат Небојша Перовић: Да ли сте имали пријатеље у том селу? 

Сведок Митрашин Глишић: Нисам, нисам се дружио никад. 

Адвокат Небојша Перовић: Да ли сте пролазили кроз њихово село до посла? 

Сведок Митрашин Глишић: Па јесам некад, кад оде неки, у Дрини нешто, 
овако без везе са омладином. 

Адвокат Небојша Перовић: Како кад питам да ли сте на путу до посла 
пролазили кроз њиово село? 

Сведок Митрашин Глишић: Па не идем туде на посао ђе су они боравили. 

Адвокат Небојша Перовић: Значи Ви нисте пролазили кроз село њихово до 
посла, јел тако? 

Сведок Митрашин Глишић: Не.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: Није то рекао. 

Председник већа: Молим Вас, чујем шта је рекао. Даље. 

Сведок Митрашин Глишић: Од Капетановића до Вишеграда се иде аутобусом 
до ђе се излази, отале идем у фирму, враћам се из фирме, долазим кући, исто. 

Адвокат Небојша Перовић: Добро. Ај сада опишите како је изгледао Душко 
Васиљевић када сте видели последњи пут пре него ... пре у Ужичког корпуса. Ако се 
сећате. 

Сведок Митрашин Глишић: Па... се... мало је био пунији и шта да кажем. 

Адвокат Небојша Перовић: Добро. Шта значи пунији? 

Сведок Митрашин Глишић: Па мало је крућији од мене био.  

Адвокат Небојша Перовић: Добро. Јел он од Вас височији или нижи? 

Сведок Митрашин Глишић: Па мало је височији. 

Адвокат Небојша Перовић: Добро. Јел он има исту боју косе као Ви? 

Сведок Митрашин Глишић: Па нисам ја гледао у косу... ја ни Вас не гледам у 
косу. Каква је Вама коса боја.  

Адвокат Небојша Перовић: Добро да ли знате или не? 
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Сведок Митрашин Глишић: Па не знам. 

Адвокат Небојша Перовић: Добро. А да ли знате да ли је он ожењен? 

Сведок Митрашин Глишић: Јесте. 

Адвокат Небојша Перовић: Добро. А да ли знате, да ли знате где им је била 
кућа у селу? 

Сведок Митрашин Глишић: У Ђер... Ђуревићима доље до Ристића. 

Адвокат Небојша Перовић: А како знате када нисте ишли у село? 

Сведок Митрашин Глишић: Па отац им... 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Није реко да није ишо, он је реко да је 
ишо... 

Председник већа: Молим Вас тужиоче! 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Али судија, али није рекао да није ишао. 

Председник већа: Па добро, реко... чула сам шта је рекао да је понекад ишао 
тамо са друштвом и то па не морате Ви да ми ускачете, слушам. 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Значи није тачно да није.  

Адвокат Горан Нинић: Могу ли једну реченицу.  

Председник већа: Изволте. 

 Адвокат Горан Нинић: Судија принципијелно пошто не би волео да се ово мени 
дешава, у унакрсном смо  испитивању, питања могу бити чак и оваква. 

Председник већа: И сугестивна и јесте. Добро. 

Адвокат Горан Нинић: И сугестивна. Тако да Вас молим да... 

Председник већа:  Па зато и дозвољавам. 

Адвокат Горан Нинић: Принципијелно овако не правимо циркус од овога. 

Председник већа: Добро. Изволте Перовићу. 

Адвокат Небојша Перовић: Да ли сте Ви од доласка Ужичког корпуса ишли у 
Вишеград? 

Сведок Митрашин Глишић: Јесам 
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Адвокат Небојша Перовић: Колико пута? 

Сведок Митрашин Глишић: Па радио у фирми. Вратили се сви ратници на 
посао.  

Адвокат Небојша Перовић: Када је дошао Ужички корпус? 

Сведок Митрашин Глишић: Јесте.  

Адвокат Небојша Перовић: И до када сте радили у фирми? 

Сведок Митрашин Глишић: Радио сам у фирми док није отишао Корпус за 
Ужице. 

Адвокат Небојша Перовић: Аха. А шта сте радили у фирми? 

Сведок Митрашин Глишић: Радио, помоћник мајстора.  

 Адвокат Небојша Перовић: А откуд онда Ви у школи тамо? 

Сведок Митрашин Глишић: Па нисам ... 

Адвокат Небојша Перовић: Па јесте радили два посла, како? 

Сведок Митрашин Глишић: Па нисам, то што ти мислите, ја у школи нисам 
био никада када је био Ужички корпус, ја сам после дошао, када је отишао Ужички 
корпус.  

Адвокат Небојша Перовић: Не, не, шитам да Вас не би збуњивао са годинама, 
зато што кажете да не знате када је и која година, и ја како разумем Ви почетак рата 
вежете за долазак Ужичког корпуса. Е сада мене занима, од доласка Ужичког корпуса 
или почетка рата да Вас не бих збуњивао па колико дуго радите у фирми до када, да ли 
знате? 

Сведок Митрашин Глишић: Па радим три, два - три сата. 

Адвокат Небојша Перовић: Како ? 

Сведок Митрашин Глишић: До три. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Добро. То је у току дана.  

Сведок Митрашин Глишић: Ја.  

Адвокат Небојша Перовић: А овако да ли сте радили још недељу дана, још 
месец дана, још три месеца? Како? 

Сведок Митрашин Глишић: Па радимо цијели месец до не буде, док није 
отишао Ужички корпус док је директор није распустио раднике.  
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Адвокат Небојша Перовић: Добро. И када је директор распустио раднике? Где 
идете? 

Сведок Митрашин Глишић: Идем кући. 

Адвокат Небојша Перовић: Добро. А како Ви почињете да радите у школи како 
помоћни кувар? 

Сведок Митрашин Глишић: Па то је после када je oтишо онда смо се ми 
обукли. 

Адвокат Небојша Перовић: Шта значи то „обукли“? 
 
  Сведок Митрашин Глишић: Обукли војно одјело и кренули као у рат, тако нам 
кажу. 
 
  Адвокат Небојша Перовић: Добро да ли сте Ви значи рат провели као помоћни  
кувар? 
 
  Сведок Митрашин Глишић: Јесам. 
 

Адвокат Небојша Перовић: Све време рата? 
 
Сведок Митрашин Глишић: Све време. 

Адвокат Небојша Перовић: Е сада следи, од тренутка када сте Ви постали 
помоћни кувар у школи, колико сте пута Ви ишли за Вишеград? 

Сведок Митрашин Глишић: Па можда три пута у набавку љеба. 

Адвокат Небојша Перовић: С ким сте ишли? 

Сведок Митрашин Глишић: Ишли Радомир Шушњар и Обрад Војновић. 

Адвокат Небојша Перовић: Како сте ишли? 

Сведок Митрашин Глишић: Ишли с` камионом. 

Адвокат Небојша Перовић: Где сте ишли по хлеб? 

Сведок Митрашин Глишић: Ишли тамо преко Дрине. 

Адвокат Небојша Перовић: Преко Дрине? 

Сведок Митрашин Глишић: Ја. 

Адвокат Небојша Перовић: То значи у Србију сте ишли по хлеб. 
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Сведок Митрашин Глишић: Па у Вишеград преко Дрине. 

Адвокат Небојша Перовић: Па где сте ишли у Вишеград или где? 

Сведок Митрашин Глишић: Па у Вишеград, мораш... 

Адвокат Небојша Перовић: У Вишеград сте ишли по набавку хлеба? 

Сведок Митрашин Глишић: Ја. 

Адвокат Небојша Перовић: Добро. И колико би сте се задржавали приликом 
куповине хлеба? Приликом набавке хлеба? 

Сведок Митрашин Глишић: Па узмемо љеб, шта нам треба, меса и доље у 
Сасама се свратимо узмемо поврће и кући, у ... 

Адвокат Небојша Перовић: И назад у школу? 

Сведок Митрашин Глишић: У школу.  

Адвокат Небојша Перовић: Да ли то значи да сте Ви за све време ратовања 
свега три пута били у Вишеграду, тако? 

Сведок Митрашин Глишић: Па када саберем било је свега три-четири пута 
после ми је Крста и Душко реко немогу кувари сами да скидају шерпе и да вам ја то не 
би сад набрајао и то је то. 

Адвокат Небојша Перовић: Ако ја Вас добро разумем, значи Ви сте часно, 
поштено и савесно обављали своју дужност коју сте имали у току рата.  

Сведок Митрашин Глишић: Јесам. 

  Адвокат Небојша Перовић: Све време сте водили рачуна о школи? 

  Сведок Митрашин Глишић: Јесам. 

  Адвокат Небојша Перовић: И о кувању и помагању главној куварици? 

Сведок Митрашин Глишић: Јесте. 

Адвокат Небојша Перовић: И за све време рата Ви сте свега три пута прешли из 
Прелова за Вишеград за набавку хране за војску? 

 Сведок Митрашин Глишић: Јесам. Е после сам ишао на линију, на Рујишта 
дјелио рану, у Курталиће и тако те ствари. 

Адвокат Небојша Перовић: То је био одлазак значи на борбену линију, војсци? 

Сведок Митрашин Глишић: Војсци. 
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  Адвокат Небојша Перовић: А да ли можете да нам кажете када је то било, 
после колико рецимо? Које је, које је то лето било? Овог.... хоћете да седнете? 

Председник већа: Не. Не. Него.... 

Адвокат Небојша Перовић: Што ме прекидате? 

Председник већа: Па питам .... кажете када је то било. 

Адвокат Небојша Перовић: Па он разуме, он и каже ишао сам и носио храну, ја 
га питам када сте носили храну, Ви мене питате шта? 

Председник већа: Па не разумем Вас, кажете када је то било, не знам шта 
мислите. 

Сведок Митрашин Глишић: Па било је.... 

Адвокат Небојша Перовић: После колико, после годину, две, три, после 
колико? 

Сведок Митрашин Глишић: После годину дана. 

Заменик тужиоца за ратне злочин: Немојте, чекајте, чекајте, мислим извините 
сад. 

Адвокат Небојша Перовић: Ја ћу стварно да поднесем пријаву, ја стварно не 
могу да поднесем овај покушај да се сведок... 

Председник већа:  Седите, седите.   

Заменик тужиоца за ратне злочине: Али Ви, мислим прво... 

Председник већа:  Молим вас седите.  

Заменик тужиоца за ратне злочине:  Прво виче...  

Председник већа: Да видим питање, да видимо питање, да видимо питање. 

Адвокат Небојша Перовић: Ја вичем? 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Вичете, па Ви вичете... 

Адвокат Небојша Перовић: Не, ја штитим себе.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: Па вичете, викањем штитите... 

Адвокат Небојша Перовић: А Ви шта радите сада? 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Ја Вама кажем да не можете тако да га 
питате. 
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Адвокат Небојша Перовић: Ви ћете мени да кажете како ћу ја да га питам.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: Ја само износим примедбу моју.  

Председник већа: Упозорава се адвокат Перовић да настави са питањима и на 
пристојно понашање у суду. 

Изволте. 

Адвокат Небојша Перовић: А тужилаштво ми каже ће да ме учи шта ћу да 
питам овде... 

Председник већа: Молим Вас питање, наставите сведоку.  

Адвокат Горан Нинић: Прекинут је судија.  

Адвокат Небојша Перовић: Нема везе могу да наставим, знам све. 

Председник већа: Изволте. 

Адвокат Небојша Перовић: После колико од почетка рата, значи почетак рата 
везујемо за мај месец, те године када је дошао Ужички корпус. Да ли, али са 
сигурношћу, значи Ви сте поштен човек причате овде истину и морате истину да нам 
кажете, и ја Вас тако доживљавам. Да ли је прошло, прошла једна зима, две зиме, када 
се из кухиње из села у коме сте Ви били помоћни кувар, почела да носи храна по 
линијама, колико је прошло? 

Сведок Митрашин Глишић: Па прошло одма за 15 дана, 20 дана.  

Адвокат Небојша Перовић: Добро и колико често сте ишли и носили храну? 

Сведок Митрашин Глишић: Онда се, само ја могу рећи... 

Адвокат Небојша Перовић: Добро.  

 Сведок Митрашин Глишић: Ишла је сува рана, док се се није основало кување 
и док се није основало, и онда ишла сува рана, доручак и ручак и вечера. И ишло је у 
међувремену ишао је чај. 

Адвокат Небојша Перовић: Добро.  

  Сведок Митрашин Глишић: Да се војска загрије са чајем.  

Адвокат Небојша Перовић: Свака част. 

Сведок Митрашин Глишић: То је... и још да вам кажем, нећу и то да лажем, 
можда стоји неђе у записник, био сам први пут курир. Крста ме одредио док није 
основао кухињу и још неке куваре, био сам у кухињи, то говорим истину, ја нећу, да ми 
после, да ми иза леђа каже неко.  
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Адвокат Небојша Перовић: Нико не спори, Ви све што кажете то нико не 
спори, то ми само испитујемо, постављамо питања да би до краја разјаснили, морате да 
схватите да ми нисмо били тамо. Ви морате да нам будете од помоћи. 

Сведок Митрашин Глишић: Овај... 

Адвокат Небојша Перовић: Кога Ви на тог, колико пута, нисте ми одговорили 
само колико пута сте ишли и носили ту храну на линију? 

Сведок Митрашин Глишић: Па ишао сам дуго, можда једно мјесец дана, два.  

Адвокат Небојша Перовић: Значи, када је почело, после 15 дана, јел тако? 

Сведок Митрашин Глишић: Јес. 

Адвокат Небојша Перовић: Значи мај? 

Сведок Митрашин Глишић: Мај. 

Адвокат Небојша Перовић: Па да узмемо крајем маја отприлике? 

Сведок Митрашин Глишић: Па тако. 

Адвокат Небојша Перовић: Ви после тога једно 15 дана до месец дана сваки 
дан носите на линији храну.  

Сведок Митрашин Глишић: Јесте. 

Адвокат Небојша Перовић: Да ли чај, да ли доручак, ручак вечеру? 

Сведок Митрашин Глишић: Углавном смо носили тако је било.  

Адвокат Небојша Перовић: И онда се то прекида јел тако, не носи се више та 
достава? 

Сведок Митрашин Глишић: Наредио ми Крста више не идем на линију, могу 
њих двојица сами. 

Адвокат Небојша Перовић: И од тада водите рачуна о кухињи где сте помоћни 
кувар и тако? 

Сведок Митрашин Глишић: Јесте. 

Сведок Митрашин Глишић: Да скидам шерпе и палим шпорет и тако. 

Адвокат Небојша Перовић: Да ли то значи да Ви за све то време нисте били у 
могућности да сретенете овде оптужене? Тако проистиче. 

Сведок Митрашин Глишић: Па... шта ја знам, тако су онда можда хтјели да 
ураде. Не могу ја сада да кажем... 
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Адвокат Небојша Перовић: У сваком случају Ви их нисте видели? 

Сведок Митрашин Глишић: Нисам до ту вече. 

Адвокат Небојша Перовић: То, па то сте пре рекли него само проверавам. 

  Сведок Митрашин Глишић: Ето ту вече сам их видио свију и ја не могу сада да 
грешим душу своју. 

Адвокат Небојша Перовић: Не нико не то каже само постављамо питања да би 
разјаснили. Сад, следеће питање. Ви се не сећате у последњих 30 година када сте срели 
неког од њих, јел тако? 

Сведок Митрашин Глишић: Па они су чим је, по мом закључку ... 

Адвокат Небојша Перовић: Не нисам ако ми дозвољавате, нисам завршио 
питање.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: Судија... 

Адвокат Небојша Перовић: Ви се не сећате у последњих 30 година када сте 
срели некога од њих, јел тако? 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Судија.  

Председник већа:  Молим вас! 

Адвокат Небојша Перовић: У доносу на долазак Ужичког корпуса, али нисте 
их ни у току рата сретала осим те вечери када их лепо видите фарови од камиона светле 
и Ви их видите. 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Судија имам примедбу.  

Адвокат Небојша Перовић: Да ли је то тако? 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Судија имам примедбу. Дозволите ми да 
кажем примедбу.  

Председник већа: Реците. 

Адвокат Небојша Перовић: Ја нећу да испитујем више и нећу да присуствујем 
суђењу. Судија хоћу да ово уђе у записник... 

Заменик тужиоца за ратне злочине:  У моменту, у  моменту ... 

 Адвокат Небојша Перовић: Док тужилац устаје и ставља примедбу, сведок 
овде камере су снимале, значи сведок стаје са одговором и помера очи, камере су 
снимиле и чека шта ће да каже тужилац за ратне злочине.  
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Председник већа:  Добро, нек помера очи. Тишина! Да чујем.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: Други пут када сведок почиње да 
објашњава кад је видео кога, почео је да објашњава и претходно када је први пут видео, 
када је почео да објашњава када је Милан Лукић довео добровољце.  

Адвокат Небојша Перовић: Молим Вас, председнице молим Вас!  

Заменик тужиоца за ратне злочине: Кад је почео да објашњава кад је кога 
видео они су га прекинули...  

Адвокат Небојша Перовић: Молим Вас председнице, одговор говори, немојте 
да дозвољавате ово! 

Заменик тужиоца за ратне злочине:  Као што сада, као што сада прекида.  

Адвокат Небојша Перовић: Није поштено.  

Заменик тужиоца за ратне злочине:  И не, кад почне да одговара... а види да му 
се не допада одговор... 

Адвокат Небојша Перовић: Није поштено ово сад што ради тужилаштво 
покушава да сећање и савет да сведоку! Молим Вас председнице!  

Заменик тужиоца за ратне злочине: Када почиње, на а кад почиње да даје 
одговор... 

Председник већа: Седите мало! Доброооо! Седите да чујемо одговор. 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Не, али га, али га... па дозволите му да 
исприча све шта је видео.  

Председник већа: Седите! Да чујем сведок. 

Адвокат Небојша Перовић: Чекајте молим Вас шта да се чује сад. 

Председник већа: Чекајте да чујем не могу ни од Вас да чујем.  

Адвокат Горан Нинић: Тужилац је направио записник и у тужилаштву ... 

Председник већа: Молим Вас! Да ли сте последњих 30, Ви кажете 30, ја не знам 
где је он рекао 30? 

Сведок Митрашин Глишић: Нисам ја рекао 30. 

Председник већа: То сте Ви апострофирали.  

Адвокат Небојша Перовић: Само час, а ко каже да је он то рекао то је моје 
питање, јел имам право ја на моје питање? 
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Председник већа: Имате.  

Адвокат Небојша Перовић: Јел имам право да формулишем питање као ја 
хоћу? 

Председник већа: Пита бранилац задњих 30 година... 

Адвокат Небојша Перовић: Јел могу ја да да питам судија молим Вас? 

Председник већа: Ајде изволте, ајде ајде. 

Адвокат Небојша Перовић: Или ако треба преводилац за моје питање.  

Председник већа: Изволте ајде. 

Адвокат Небојша Перовић: И сведок је одговорио на то питање да је тако да их 
је видео лепо оне вечери, ја га питам само оно што је већ рекао, да изведемо закључак, 
значи сведок је овде поштен, частан човек који прича поштено и часно... 

Председник већа: Добро. Перовићу! 

Адвокат Небојша Перовић: И ја не знам зашто не дозвољавате човеку да буде 
поштен. 

Председник већа: Перовићу, Перовићу дајте конкретно питање. А да ли је 
поштен и частан то ћете у завршној речи. 

Адвокат Небојша Перовић: То је мој закључак. 

Председник већа: Па у реду, да чујем. 

Адвокат Небојша Перовић: Ви сте рекли, до сада како Вас ја чујем.  

Сведок Митрашин Глишић: Ја.  

Адвокат Небојша Перовић: Ви сте рекли. Да се не сећате, Ваш одговор је био, и 
да се несећате када сте их видели у претходном периоду у односу на почетак рата и Ви 
сте рекли данас овде у судници да сте их видели један једини пут постоји транскрипт 
снима се све, значи ја не бих волео да причате супротно од онога што већ изговарате, да 
сте их видели само те вечери. 

Сведок Митрашин Глишић: А виђао сам ја њих и почетка када када је рат 
почео, у пролазу. 

Адвокат Небојша Перовић: Али то пре нисте изговорили. 

Председник већа: Изговорио је. Изговорио је. 
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Адвокат Небојша Перовић: На моја питања.  
 
Председник већа: Не на Ваша него је говорио да их је претходно видео пре 

почетка рата. Ајмо даље.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Извините председнице да ли ћемо тумачити сад 

овде заједно помагати сви сведоку или сведок пре каже на конкретно моје питање да ли 
се сећа када их је видео, рекао је „не сећам се“. И да ли је сведок постоји транскрипт, 
тражићемо и аудио транскрипт овог сведочења сада, ако треба и видео запис има да 
тражимо.  
 

Председник већа:   Добро, које је сад ваше питање? 
 
Адвокат Небојша Перовић: Па, сада сам ја које је моје питање док се мени 

ускаче у моје питање. 
 
Председник већа: Изволите питање конкретно, а не сад причате шта је било 

овамо тамо, дајте конкретно питање. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Па ви то мени кажете реко је, ја кажем реко је и 

ово. Значи најбоље би било ако би пустили одбрану да одради свој посо, да поставим 
питања, и да завршим. 

 
Председник већа: Перовићу, нећете се са мном расправљати. Питање конкретно 

сведоку. 
 
Адвокат Небојша Перовић: За колико мало је височији Душко Васиљевић од 

вас? Сантиметар, пола. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па нижи је од Душка. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Добро. Питао сам вас за Душка. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па Душка. Па височији је Душко од Љубише. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Добро. А да вас питам, да ли сте ви за та три 

одласка до Вишеграда могли да видите неког од оптужених? 
 
Сведок Митрашин Глишић: Па долазили су управо код Крсте стално су 

долазили, почетка рата. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Они сви? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја, сви та компанија док није дошло са стране 

добровољци. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А где су то долазили код Крсте? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  У школу су и спавали, ако оћемо тако, сви. Док их 

Крста није помако и Дамњан Митрашиновић отале.  
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Адвокат Небојша Перовић:  А на кога мислите да је спавао у школи? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па сви ти Миланови, после су прешли горе у 

Вилин влас  су спавали. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А да ли је неко од лица која сте споменули да се 

сећате да су били те вечери, ток критичног дана о чему и водимо случај, отмици ових 
Муслимана из воза. Да ли се сећате да ли је неко од њих често долазио код Крсте 
Папића? 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Па то је почетка, сви су спавали од почетка рата 

сви су спавали у школу... 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Али кад кажете сви на кога мислите? Јел ви сте пре 

рекли да их видите само ту ноћ.  
 
Председник већа:  Кад кажете да су спавали у школи, ајмо да набројите ко је то 

долазио и спавао у школи ти Крстини. Јел можете поименице да се сетите? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па могу, што не могу. 
 
Председник већа:  Па реците, ево да чује бранилац. 
 
Сведок Митрашин Глишић: Долазио Јово, Гојко, Љубиша, Душко, онај 

Разанода, Мико Лучић, Јово, онај Мијо Митрашиновић, то је Миланова група сва 
долазила у школу и спавала. Док их није Крста оћеро и Дамљан Митрашиновић. 

 
Адвокат Небојша Перовић:  А кад их је отерао? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па отерао не знам, нешто су почели доле кувати у 

школи, откуд знам, доведати цивиле. 
 
Адвокат Небојша Перовић: А колико су после колико их је отерао после 

доласка Ужичког корпуса? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ужички корпус је дошао прије. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Добро, а они долазе? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Они су кад је ошо Ужички корпус онда су ту и 

спавали. Све сам ин нашо оне душеке и кревете. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  И колико су спавали ту временски овако? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па спавали можда три месеца, два. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Ту су спавали? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Да. 
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Адвокат Небојша Перовић:  У школи? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  У школи, после су прешли у Вилину власт, у 

бањи горе. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А ко им је био претпостављени? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ко је био главни? 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Да. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Био Милан Лукић и Бобан Инђић. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А јесте ли се Ви дружили с њима, причали, тада у 

том периоду? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Преко дана их не видиш ниђе, никако, преко дана 

не видиш, само видиш неке цивиле да спавају, женско, спавају у оним учионицама, ја 
сам долазио и могу ти довести сведока Драгишу Линду, он ме је водио доље - да видиш 
шта има доле женскиња, и ја нисам, само отворио врата и изашо. И тада је Крста и 
Дамњан оћерали их отале. Они су имали рану, па су се бунили на рану кака им је рана 
сува, неће нарезак, неће рибу, неће љеб, и онда су Крста и Дамљан наћерали их горе, 
пошли су горе у Вилину влас да спавају и ту су спавали нон-стоп. Ја сам све нашао 
доље кревете и ћебад и све што су донесали. 

 
Адвокат Небојша Перовић:  Добро. Моје следеће питање. Где Ви сада боравите 

у Србији или у Босни? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па у Србији заштиту јединице. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Живите негде у неком стану јел тако? 
 
Сведок Митрашин Глишић: Па добро, није битно, што да морам то да говорим. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Добро, питам онако. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па добро, не би требао да говорим. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Добро. Јесте ли на издржавању неке казне можда? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Не. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Нисте, добро. А да ли сте издржавали неку казну 

затворску до сада? 
 
Сведок Митрашин Глишић: На мој вијек никад, не би никад желио. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А јесте ли осуђивани били за нешто до сада? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Не. 
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Адвокат Небојша Перовић:  А да ли је тачно да је ваша породица пријављивала 
одређена лица из Србије да врше притисак на вас и на њих да би се ви појавили као 
сведок овде у тужилаштву? 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Не. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  И да ли сте имали можда због тога проблем са 

породицом? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Не. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Да ли имате контакт са својом породицом? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Не. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Са синовима? Због чега? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па добро, што да морам то. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Па проверавам ваш кредибилитет. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па добро, али ја кад нешто радим негде у некој 

фирми ја то не причам жени ђе сам и куд сам. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Па добро, због чега ви нисте у контакту са 

породицом? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па добро јел` то запело? 
 
Адвокат Небојша Перовић: Не, не, питам вас, Ви не морате да одговорите 

нешто што је лично, али питам вас... 
Сведок Митрашин Глишић:  Па добро... 
 
Председник већа:   Одбија се то питање Перовићу. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Није запело.  
 
Председник већа:   Не морате да одговорите сведок. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Моје следеће питање.  Ви сте пре пола сата на моје 

питање одговорили да њих у току рата видите само једну једину ноћ, ту ноћ кад су 
дошли камиони.  

 
Сведок Митрашин Глишић:  Па то јесам ту ноћ, а видео сам их и прије тога 

сваки пут, дођу у Прелово, обиђу Каменицу, Руишта, шта ја знам. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Па ја сам вас пре тога питао да ли сте њих видели 

на Руиштима, ви кажете нисте? 
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Председник већа:   Молим вас. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па виђао сам их. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А где? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па виђао сам долазе Крсти Папићу да виде шта 

има ново, нађу цивила убију га и они лешинари што купе и у.... 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А реците ми како ви знате ко је ко од њих, јесте ли 

ви причали са њима? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па како не знам, Љубиша је носио капу, никад му 

се није лице видело. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Добро. 
 
Сведок Митрашин Глишић: Ови су остали били намазати, Миодраг 

Митрашиновић намазат, Зоран Митрашиновић носио браду, био ћелав, имао браду, 
никад није имао косу, мало косе имао. Митар Четник имао браду никад није и купао се, 
кад му приђеш километар осећа се. 

 
Адвокат Небојша Перовић:  Ви сте пре рекли да струје није било у ходнику, а 

јел било струје у сали? 
 
Председник већа:  Тужиоче молим вас. Он је рекао да је било струје у ходнику. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Било је струје у ходнику. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Па рекао је да је било код чесме струје, да у 

ходнику није било струје. 
 
Председник већа:  Па чесма је у ходнику. 
 
Сведок Митрашин Глишић: Чесма је код ходника, само је код чесме, мало 

нешто. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Па колика је то сијалица била, јака, велика? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па мала сијалица. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А да ли је у остатку ходника било струје? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Не. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Што? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па није дао Крста да се открива команда. 
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Адвокат Небојша Перовић:  А да ли је било по другим просторијама светла или 
сијалица? 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Не. 
 
Адвокат Небојша Перовић: А ту ноћ када ви кажете да су камионом дошли 

овде оптужени и цивили, да ли се ту ноћ откривао положај и да ли су се палила светла? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Не. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  И да ли су све време била сва светла угашена осим 

овог код чесме, као што сте рекли? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Све била угашена светла, ништа није било светло. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Добро.  
 
Сведок Митрашин Глишић:  И да је било не би се видело ник је 50, не би се 

видело и да гори светло. То је сијалица... 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А колика је та сала у школи ако можете? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Да објасним. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Не, не, ево овако, рецимо ево ова судница па 

видите иза ово како је публика, је ли већа од ове суднице? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Већа, то је играли кошарке људи, дјеца, то је 

школа основна, хиљаду ђака је ишло ту. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Па јесу сви ушли унутра јел тако и војници и 

цивили сви? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Сви, сви. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А где сте ви били тада? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Био напољу. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Све време јел тако? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Цело време. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Нисте хтели то да гледате јел тако? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па није ми дао Душко, онај Горан Божић. 
 
Председник већа:   То је..., већ сте говорили. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Добро. Добро, за сада немам питања, а можда ћу 

имати још неко питање. Хвала. 
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Председник већа: Хвала Перовићу, имаћете могућност за допунска. Бранилац 

оптуженог Липовца, адвокат Ђорђе Дозет. Изволите колега. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Везано за то има нема струје. Кажете има поред чесме 

где се перу мањерке. Јесам ли тако разумео? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесте. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Где се то перу мањерке? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Код чесме, код сале, нема десет корака. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Кад уђете на главни улаз, јел то лево, десно, где је то? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па право овако горе, према бини. Има једна бина 

што се давала приредба ту је то. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Главни улаз у салу, очигледно се не разумемо, главни 

улаз у школу? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па кад главне улице идеш одозго главне улице 

идеш право у велики ходник, уђеш у ходник и има једна бина горе и то је леве стране 
сала. 

 
Адвокат Ђорђе Дозет: А где је, колико је од главног улаза до те шта је то чесма? 
 
Председник већа:   Од главног улаза од школе питате јел? 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Од школе да. 
 
Председник већа:   Е то му само објасните. Значи пита бранилац од главног 

улаза од школе до чесме, колико је. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Извините има двије чесме, ајдровац има једна 

чесма у ходнику у којој се перу судови. 
 
Председник већа:   Ајдровац је напољу нећемо то. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Напоље. 
 
Председник већа:   Причамо о чесми у школи, јел тако? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Нема од кухиње овако, ево. Чесма и вако кухиња 

где се перу судови, близу. 
 
Председник већа: А колико је то од главног улаза у школу, од тих главних 

врата? 
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Сведок Митрашин Глишић: Па има, далеко је, велики ходник, не могу сад, 
нисам га мерио. 

 
Председник већа: Добро, добро.            
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли је то кад уђете на главни улаз десно или лево? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Право. Исто овако кад гледамо овај зид. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Од врата? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Од врата главних. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Право? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Право. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  1, 11, 111 метара, колико? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па нисам, кажем нико није мјерио. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Нико није мерио.  
 
Сведок Митрашин Глишић:  То је игранке  биле пре, играла се приредба и шта 

да кажем.     
 
Председник већа:   Нинићу. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Шта је иза те чесме? Јел то даље наставља се ходник или 

шта? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Не, ту и стаје ходник и с леве стране иде се у салу. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Мало пре на питање колеге Перовића кад сте и колико 

виђали одређене људе, кажете они су дошли довео их Милан Лукић, скупљао као 
добровољце каже они су, тако сам ја бар разумео убијали по фирмама. Шта сте мислили 
под тим? 

 
Сведок Митрашин Глишић: Па убијали имали списак кога ће да убију. Мој 

пословођа само зовне га чувар, пошаљи ми два радника, име и презиме и дођи на капију 
и људик, немаш истина посо. Обично радио око доручка. Тај доручак у десет сати, није 
само у мојој фирми у Варди, то је цијело те фирме.  

 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли сте Ви до сада неком негде говорили о томе што 

сад причате? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Нисам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  А зашто нисте? 
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Сведок Митрашин Глишић:  Није ме нико није, не могу да кажем, шта ја знам, 
нећу да лажеш, није ме нико тјерао, овај није ме нико тражио. 

 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Није нико тражио. Ви сте 17.02., пардон, извињавам се, 

само да видим који је то датум. 
 
Председник већа:   Петог. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  03.02.2017.године, страница 24 тог записника. 
 
Председник већа:   Који је то записник само? 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  То је овај од 2017. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  2017. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Главни претрес. 
 
Председник већа:   Добро. Која страница? 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: 24. Кажете овако, на питање браниоца, прошли пут на 

главном претресу ви сте изјавили да Милана Лукића и остале нисте виђали у школу у 
Прелову до овог догађаја кад су доведени цивили, је ли тако. Ви одговарате па те увече 
сам свију видио доље. Бранилац каже, не знам дакле ко је бранилац. Али до тада рекли 
сте да нисте виђали Милана Лукића и ове његове, и ви кажете нисам.  

 
Сведок Митрашин Глишић: Па ја јесам ту вече виђао, они су се склонили у 

Вилину влас и они су вршили акције горе. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Извињавам се. Да ли ви овог тренутка уочавате разлику 

између овог што сте причали на суђењу у Сарајеву и овога што данас причате? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па виђао, видио сам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Не, да ли ви уочавате разлику између оног што тад 

говорите, што сте тад говорили и оног што сад говорите? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па говорим што сам то први пут реко. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Дакле, ово је тачно што сте први пут рекли? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да их нисте виђали у школи пре тога, пре тог датума? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па ту вече јесам видио, а виђао сам их и прије. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Ја вам сад понављам, дакле овде тврдите да их нисте 

виђали... 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Понављам и ја вама. 
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Адвокат Ђорђе Дозет:  ....у школи пре тога. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  То сам вече ту видио, ту сам ту вече видио и 

видио сам док је ово још било трајало, е то сам видио. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Дакле, ја закључујем да ви не уочавате разлику између 

онога што говорите. 
 
Председник већа:  Добро, он је реко шта је реко, ви уочавате и закључујете шта 

сте закључили. Даље. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  На страници 15 од 03.02.2017. 
 
Председник већа:  Само мало, само мало да нађемо. На страници број 15. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: 15. Док је тужилац вршио директно испитивање, каже 

добро јесте ли прије тог дана њих виђали у школи. Ви кажете нисам. На то тужилац 
каже нисте, јел мислите никог од њих нисте видели или не, ви кажете нисам никог, 
нисам никог. Јел сад уочавате разлику? 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Шта је тачно? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Тачно то. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Ово што сте тада рекли? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Хвала. Ви кажете да сте затекли кад сте дошли у школу 

радити претпостављам, да сте затекли мадраце и кревете. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Где сте то затекли мадраце и кревете? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па у учионицама. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Где сте ви до тада били смештени? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па сместио се у једној учионици. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Не, не, до тада, пре него што сте дошли да боравите у 

школу? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Е сад ћу вам то из почетка рећи. ми смо били у 

Блацима у кухињу, ближе линији горе, према Рујиштима, био сам ту једном селу, тај 
човек умро, и он је био главни кувар, био сам само ја и још неких пар људи и Микан 
Илић исћеро отале шта ја знам и тако. И онда кад се окишало, није имало, лимовима се 
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та школа, кухиња покрила, то је казан обични што се пекмез прави, кувало се војсци, 
кад смо добили од команде војне казане, па смо прешли у Прелово. 

 
Адвокат Ђорђе Дозет: И тад кад долазите у Прелово у школу ви затичете 

мадраце и кревете? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесте. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Ок, хвала. Моје следеће питање.  Ви сте изјавили и то не 

једном, да четири године нисте излазили из школе, дакле од тог доласка да следеће 
четири године нисте излазили из школе. Јел тачно? 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесам ишао на линије, јесам мало пре реко. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  На линије? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја, на Рујишта, дјелити доручак и ручак. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли сте излазили некад својих потреба некаквих? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па да вам право кажем одем у Капетановићима, 

да обиђем маћију да ли је жива, да је није ко убио и шта да кажем ето. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Окривљеног Липовца познајете? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Познајем. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Од када? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Одавно. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Шта значи одавно, и 30 година је одавно? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Је, 30, 27 година како се ослободило. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Па дакле од кад га познајете? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па познам ја њега одавно. 
 
Председник већа:   Да ли пре рата, ајмо да... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Пре рата? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па пре, познајем га пре рата, тако нека ми објасне. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Јел познајете његову породицу? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Познајем. 
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Адвокат Ђорђе Дозет:  Откуд су они? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Они су с Рујишта воде порекло. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Кога познајете из његове породице? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па не могу..... да вам кажем заборавио, 27 година, 

заборавио сам како се зову, има једну сестру у Прелову, има једну у Блацима. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Јел познајете неког од браће његове? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Познајем му брата. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Којег? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Један брат му ради у комунално. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Како се зове? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Цане. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Цане. Ви сте на саслушању односно испитивању код 

тужиоца БиХ спомињали и Цанета Липовца да сте га видели то вече. Где сте видели то 
Цанета то вече? 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Па видио сам га, он је мали, видио га негде у 

средини. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Средини чега? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па средини, није баш средина ходника, ту је неђе. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Средину? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Око средине, нема три метра, како да кажем. 
 
Председник већа:   Ходника, јел? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ходника. 
 
Председник већа:   На средини ходника каже. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Па јел вам познато да Цане Липовац тог тренутка, тог 

дана када се то дешава није уопште у Босни и Херцеговини? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Аааа? 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Јел вам то познато? 
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Сведок Митрашин Глишић:  Ђе није, ено га у комунално чисти улице. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Не,не, ја говорим о тој 1993.години, у фебруару? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Да знам да ти кажем ко је директор, ради у.... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Говорим о... 
 
Председник већа: Бранилац пита о '93. години, каже да тад није био у Босни и 

Херцеговини. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  27. фебруар. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Оћемо тако. Има брата исто Јово ено црн, ја сам 

мислио неки други са стране, док нису људи рекли ево га живи у Београд. Хоћете то да 
вам кажем. 

 
Председник већа:  Добро, добро. Није то питање сада да ли има брата, где живи, 

то није питање. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па шта је запео за Цане. 
 
Председник већа: Пита питање да ли се сећате да је Цане брат Јове Липовца био 

'93., у школи. Јел тако? 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да. 
 
Председник већа: Ево то је питање. Значи критичном приликом да ли сте видели 

Цанета Липовца? 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Јесте ли га видели или га нисте видели? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесте био. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Јесте. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесте. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Хоћемо ли се сложити да сте код тужиоца овог овде 

рекли набрајајући имена, односно потврђујући оно што вам је он диктирао. 
 
Председник већа:  Добро, немојте тако. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Е па извините. 
 
Председник већа:  Немојте тако молим вас. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Судија ток испитивања овог сведока по питању сећања 

ликова је ишао не тако како вам стоји у том записнику јер имате још других, имате и 
транскрипт. Да ли је био Пера, да ли је био Мика, да ли је био Жика. А не набројите ми 
ко је био. 
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Председник већа:   Добро и сада. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Па је тако на том записнику дошло и до Цанета Липовца. 

Цане брат. Па сте онда рекли е њега нисам видео. Шта је истина? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јес био. Па кажем збунио сам се. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  А збунили сте се. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па што се не би ви збунили сад. 
 
Председник већа: Добро, то је одговор, нема сад расправе, то сте рекли то је ваш 

одговор, бранилац ће прихватити или не, то је сад...Даље. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Липовац окривљени како се зове? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јово Липовац. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Јово Липовац? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Кад сте чули да њега неко зове Јово? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па како не знам путовао са аутобусом, петком иде 

кући коси оцу и мајки. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Моје питање кад сте чули да њега неко зове Јово? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па чујем остали људи. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Њега пре тужиоца овог овде присутног, нико није звао 

Јово, него онако како се зове, Јован. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па добро, ја сам га назвао Јово, али и јес Јово, овај 

Јован. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Јово или Јован? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па добро, ја сам реко Јово, али после сам ја 

сазнао. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Нисте ви рекли, то вам је тужилац рекао. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Није нико, није нико. 
 
Председник већа:   Добро, одговорио је, даље. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Рекли сте да камион пред школу долази вожњом у 

рикверц и стаје кажете само што није ушо у салу. То су ваше речи. 
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Сведок Митрашин Глишић:  Јесте. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Шта то значи, можете нам описати сад, врата су овде, 

колико далеко је задња страница камиона? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па није мого ући горе што има... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Јел ме разумете шта вас питам? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Судија он објашњава како зна, он 

објашњава да није... 
 
Председник већа:   Добро тужиоче, чујем, чујем. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Ја претпостављам да сте имали времена да с човеком 

разговарате пре него што  га ја почнем испитивати молим вас. Колико пута је био код 
вас на разговору, нисте га успели... 

 
Председник већа:   Ајмо Дозет питања, да чујемо. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Дакле, врата кажете камион није могао да уђе унутра. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па није. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Е, колико је задња страница камиона удаљена од тих 

врата? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па колко је... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Десет центиметара, десет метара, хиљаду метара? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Арњови нису могли ући од штока. Што је шток 

ишао попреко до врата. Двоја су врата била. 
 
Председник већа:   Значи је ли уз сама врата? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Уз сама ушо. 
 
Председник већа:   Добро. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Уз сама врата? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Сама врата, ушао би и даље. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Одлично. Где се ви налазите? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  С десне стране. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  С десне стране? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Да. 
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Адвокат Ђорђе Дозет:  Ко вам не дозвољава да уђете унутра? 
 
Сведок Митрашин Глишић: Није ми нико, није ми дао Душко, онај Горан 

Божић. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Горан Божић? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Дакле, замислимо ситуацију страшну, застрашујућу, 20 

измучених цивила. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Излазе из камиона, ту се налази још 20 по вама 

униформисаних лица које Ви препознајете именом и презименом. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  И то све Ви видите у некаквом простору само што амови 

нису ушли унутра.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Е па... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Молим вас колега, дајте мало парламентаризма, молим 

вас. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па што их нећу видети, сви су се распоредили. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Где су се распоредили ако су врата, ако је задња страница 

камиона на вратима, где су се распоредили? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па распоредили по ходнику, Јован је преко... с 

десне стране. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Десне стране чега? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Камиона. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Камиона. Напоњу или у ходнику? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ходнику, унутра. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Али ако је тачно оно што је нама тужилац предочио као 

фотографије односно изглед школе, то су стаклена врата димензија један и по са два. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Имала су двоја врата, једне вамо са десне стране 

се отвара, једне с леве стране се врата отварају. 
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Адвокат Ђорђе Дозет:  Све укупно метар шесдесет. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Метар шесдесет. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  И шток горе, колко ти је шток, два метра. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  А камион колико је висок? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па и он ти је исто, није могао ући. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  И ви видите 40 људи унутра? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  А што да не видим. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  И знате све шта је ко радио? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па знам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Изјавили сте да Јован Липовац, односно Јово Липовац 

туче ногама. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Кога? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па цивиле. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Како их туче ногама? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ногама и кундаком. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Доћи ћемо до кундака. Ногама како их то туче ногама? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па да силазе што прије из камиона. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Значи они су на камиону Јово са својих метар и по је 

доле. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  И туче их ногама да што пре сиђу с камиона? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  То је ваш одговор? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  То је то. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Укупно рекли сте то траје, сва та дешавања око два сата. 
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Сведок Митрашин Глишић:  Ја. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Колико пута и на колико удаљеност, ако сте се 

удаљивали сте се удаљавали? 
 
Сведок Митрашин Глишић: Па нисам кажем ишо до оне ћошка школе и до 

камиона, нисам смео ући никако, овај Горан Божић не да ми да уђем. Ја сам хтео да 
уђем у кухињу. 

 
Адвокат Ђорђе Дозет:  А кад ви примећујете и да ли уоште примећујете „ладу 

ниву“ од овога Крсте Папића, пред школу? 
 
Сведок Митрашин Глишић: Није „нива“ и дошла, нисам видио „ниву“, не могу 

да кажем. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Нисте ни видели? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Нисам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  А где сте ту „ниву“ видели? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Видели код Косте Илића пред кућом, и знам какву 

су кафу пили. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Ви сте дакле напољу? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Напољу. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Горан Божић стоји на вратима не дозвољава вам да 

будете... 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Унутра. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли се поред вас налази још неко? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Био Мића пјана био за мојим леђима, пушио 

цигару. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Зашто то до сада никад нисте споменули? 
 
Председник већа:   Рекао је. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја сам реко први пут колико се сећам... 
 
Председник већа: Има негде на записнику, ја мислим од прошлог главног 

претреса. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја сам реко, за то стојим. 
 
Председник већа:   Рекао је, добро, ајмо даље. 
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Адвокат Ђорђе Дозет: Још само једно. Ви сте дакле гледате како Јован Липовац, 

односно Јово Липовац удара оне горе на камиону одозго... 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Кад су силазили. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  И да удара кундаком? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесте. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Каква пушка је у Јове, односно Јована? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Нисам ја гледао у пушке свима, нисам смио, људи 

нисам смио. Да ме сви решетају, знаш шта је да се решета кеса. Е тако би и мене, да ја 
заштитим ову чашу, немојте дирати. 

 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли нам можете рећи или не можете рећи? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Не могу, не знам, ето, не могу да кажем не знам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Захваљујем, за сад немам више  питања. 
 
Председник већа: Хвала лепо, направићемо паузу једну, пошто је овде претопло 

да се мало пролуфтира, одморићемо сведока мало и после настављамо са колегом 
Нинићем са питањима, ево да се и ви мало одморите, да будете орни. Добро. 

 
Веће доноси  
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
 
Прекида се главни претрес ради паузе у трајању од 20 минута.  
 
Наставак у 16,30.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Може ли барем 30 да попијемо кафу?  
 
Председник већа:  Добро чекаћу вас Перовићу пет минута. 
 
Седите молим вас. Јесмо ли сви ту? 
 
Веће доноси 
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
 
Након паузе главни претрес се наставља у 16,45 часова. 
 
Позовите сведока. 
 

  Адвокат Сава Стојановић: Судија јел` могу нешто да питам?  

Председник већа: Реците.  



 60 

Адвокат Сава Стојановић: Да ли могу у 18 часова да напустим да ме мења 
колега Перовић, морам ићи.  

Председник већа: Може. Јел` сагласан Ваш? 

Адвокат Сава Стојановић: Да. Да.  

Председник већа: Добро.  

Адвокат Сава Стојановић: Хвала.  

Председник већа: Па не знам сада ћемо видети како ће се развијати.  

Глишићу јел можете да стојите? 

 Сведок Митрашин Глишић: Може мало. 

Председник већа: Добро.  

Наставља се са испитивањем сведока Глишић Митрашина.  

Бранилац оптужене Драгане Ђекић, адвокат Горан Нинић. Изволте колега 
Нинићу. 

 Адвокат Горан Нинић: Судија ради мира даљег у судници, ја се уопште нећу 
противити када тужилац буде одговарао заједно са сведоком и јер ја и стојим на 
становишту да је изјава дата у тужилаштву заједничка. Тако да што се тога тиче немамо 
никаквих проблема убудуће. Што се мене тиче. Хтео бих да разјасним неколико ствари 
које нам је сведок овде рекао. На питање колега Савковића Ви сте рекли да сте били 
леђима окренути зиду када је... и да због тога нисте видели када су ушли Крсто Папић и 
Душан Божић.  

 Сведок Митрашин Глишић: Јесте тачно.  

 Адвокат Горан Нинић: Јел тако? 

 Сведок Митрашин Глишић: Тачно, нећ` да лажем истину говорим. 

  Адвокат Горан Нинић: На питање колеге Дозета, Ви сте одговорили за камион 
„ да може ушао би и у Саву“. 

 Сведок Митрашин Глишић: Јесам. 

 Адвокат Горан Нинић: Значи практично је наслонио камион на улазна врата? 

 Сведок Митрашин Глишић: Јес. 

 Адвокат Горан Нинић: Хоћете ми сад само рећи, колико је дуг Ваш ходник, тај 
ходник, главни који Ви кажете централни имам Вашу изјаву али да видим да ли остајете 
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при ономе што сте рекли, да ја не би сад... колико је отприлике дугачак тај ходник у 
који се улази директно. 

 Сведок Митрашин Глишић: Па да Вам кажем, игранка је ту је била приредба се 
држала. Можда ... 

 Адвокат Горан Нинић: Колико је дуг ходник када се иде овако корацима? 

 Сведок Митрашин Глишић: Дугачак? 

 Адвокат Горан Нинић: Да колико је дугачак? 

 Сведок Митрашин Глишић: Па... морам да лажем али казат 50 метара.  

 Адвокат Горан Нинић: 50 метара, добро. Реците ми ако сам Вас добро разумео, 
то што Ви кажете чесма код кухиње, то се налази на крају тог ходника пре скретања у 
салу.  

 Сведок Митрашин Глишић: Чесма остаје горе с лијеве стране иде се ... 

 Адвокат Горан Нинић: Е, иде се у салу, значи практично пре скретања у салу то 
је... колико има од улаза отприлике ако је ходни 50 па тамо до тог краја где је где је то 
осветљење? 

 Сведок Митрашин Глишић: Па то је освељење, кухиња иде са десне стране... 

 Адвокат Горан Нинић: Колико има отприлике када идете па до до те сијалице? 
Ако је 50 метара ходник... 

 Сведок Митрашин Глишић: Па сијалица ми сијалица ми код чесме саме. 

 Адвокат Горан Нинић: Колико има од улаза кад идете право тамо ка сали 
колико имате до те чесме до те сијалице ако је 50 метара цео ходник? 

 Сведок Митрашин Глишић: Па има 50 метара.  

 Адвокат Горан Нинић: Значи до краја ходника. 

 Сведок Митрашин Глишић: Краја `одника, и тамо је... 

 Адвокат Горан Нинић: Тамо је сијалица? 

 Сведок Митрашин Глишић: Тамо је сијалица.  

 Адвокат Горан Нинић: Значи имате осветљење на 50 метара од улаза. Да ли сам 
у праву када кажем да је, да поновим да сте рекли да Вам је Горан Божић, онемогућио 
да приђете улазу односно да уђете? 

 Сведок Митрашин Глишић: Не.  
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 Адвокат Горан Нинић: Нисам у праву или Вам није... 

 Сведок Митрашин Глишић: Није ми дозволио. 

 Адвокат Горан Нинић: Није Вам дозволио.  

 Сведок Митрашин Глишић: Није ми дозволио. 

 Адвокат Горан Нинић: Сад ми само објасните једну ситуацију, како Ви, камион 
наслоњен на улаз, до врата стоји Горан, колики је Горан Божић? Јел виши од Вас? 

 Сведок Митрашин Глишић: Па мога раста.  

 Адвокат Горан Нинић: Јел тако. Он стоји поред Вас или испред Вас? 

 Сведок Митрашин Глишић: Па...  

 Адвокат Горан Нинић: Ви окренути леђима зиду? 

 Сведок Митрашин Глишић: Он је исто ода, да не би одозго дошао у главној 
улици да не би колазио... 

 Адвокат Горан Нинић: Хоћете само да ме послушате, ја ћу сада да поновим све 
што сте Ви рекли, а Ви ми само објасните неке ствари. Значи Ви сте окренути леђима 
зиду, што значи да су врата иза Вас... 

 Сведок Митрашин Глишић: Јесте. 

 Адвокат Горан Нинић: А камион је паркиран уз саму ивицу... 

 Сведок Митрашин Глишић: Јесте. 

 Адвокат Горан Нинић: До Вас стоји Горан Божић.  

 Сведок Митрашин Глишић: Јесте.  

 Адвокат Горан Нинић: Ходник је дугачак 50 метара, и на крају ходника има 
светла. 

 Сведок Митрашин Глишић: Јесте. 

 Адвокат Горан Нинић: Сад ми појасните, где Ви, кроз шта Ви гледате, када 
видите тај ходник и видите те људе ако је камион ту, ако је Горан Божић овде, ако је 
светло на крају, и Ви стојите са стране, како Ви видите то само, где Ви то, где сте, где 
сте стали да видите Ви то што сте нам рекли? 

 Сведок Митрашин Глишић: Е када је дошао први камион... 

 Адвокат Горан Нинић: Јел било два камиона? 
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 Сведок Митрашин Глишић: Само... дошао камион ја сам ту и стао на ћошку. 
Ћошку зида. 

 Адвокат Горан Нинић: Са десне стране? 

 Сведок Митрашин Глишић: Са десне стране. 

 Адвокат Горан Нинић: Где стоји Горан Божић? 

 Сведок Митрашин Глишић: Стоји Горан Божић испред мене једно 5 корака 10 
корака. 

  Адвокат Горан Нинић: Испред ... од зграде даље? 

 Сведок Митрашин Глишић: Да. 

 Адвокат Горан Нинић: Ви сте ближе згради него он? 

 

 Сведок Митрашин Глишић: Ближе сам ја згради. 

 Адвокат Горан Нинић: Добро.  И? 

 Сведок Митрашин Глишић: И он не да... то је се десило и онда је почело 
цивиле избацивати и тада ... 

 Адвокат Горан Нинић: Сад ми овако појасните... ја сам бранилац Драгане 
Ђекић.  

 Сведок Митрашин Глишић: Добро. Знам. 

 Адвокат Горан Нинић: Да знате због тога да Вам кажем. Где је ту Драгана? Где 
она стоји? Где Ви њу видите? 

 Сведок Митрашин Глишић: Драгана је она је била негде горе код средине ... 

 Адвокат Горан Нинић: Значи у ходнику била? 

 Сведок Митрашин Глишић: У ходнику је била.  

 Адвокат Горан Нинић: У ходнику је била  

Сведок Митрашин Глишић: Нико није био напољу 

 Адвокат Горан Нинић: Значи, а одакле долази Драгана, јел она пошто се 
камион нагурао ту јел она долази из кабине, иза каросерије или долази однекле другде? 

 Сведок Митрашин Глишић: Па кажем, нећу Вам лажем, искрено говорим, 
нисам  гледао ко, ђе, ко дакле излази из кола из камиона... 
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 Адвокат Горан Нинић: Само ми објасните једну ствар, пошто камион долази 
уназад, и стаје на врата, отвара се цирада, да ли неко може сад са стране да улази и 
долази ту или они људи који су били у камиону излазе из тог камиона? 

 Сведок Митрашин Глишић: Само су били горе сви, ко је био у камиону ја не 
знам. Од војске... 

 Адвокат Горан Нинић: Да ли сте ме разумели, ајде сада да поновим још једном. 
Значи када је камион довежен позади, затворио практично врата, сада из камиона излазе 
људи, излазе и путници, заробљени путници и војска, јел тако? 

 Сведок Митрашин Глишић: Јесте. 

 Адвокат Горан Нинић: Јесте. Да ли су то сви људи који улазе у ходник или 
долазе неки људи са стране? 

 Сведок Митрашин Глишић: Не нису дошли нико са стране.  

 Адвокат Горан Нинић: Значи, из товарног дела камиона силазе војска и то... 

 Сведок Митрашин Глишић: Јесте. То је то. 

 Адвокат Горан Нинић: Ако Вам ја кажем да Драган Ђекић, није била у 
камиону, немамо ни један доказ за то, она није била ни тамо, није ни битно. Како ми Ви 
објашњавате да је Ви њу, где је видите у ходнику? 

 Сведок Митрашин Глишић: Па видим на средини. 

 Адвокат Горан Нинић: На средини? 

 Сведок Митрашин Глишић: Ја. 

 Адвокат Горан Нинић: То је око 25 метара од ... од месета. 

 Сведок Митрашин Глишић: Није баш 25 метара али ... 10 метара сигурно је 
била.  

 Адвокат Горан Нинић: 10 метара? 

 Сведок Митрашин Глишић: Ја. 

 Адвокат Горан Нинић: Добро. Реците ми, ајде да завршимо са Драганом. Јел Ви 
ту тад Драгану први пут виђате? 

 Сведок Митрашин Глишић: Драгану виђам, видио сам је први пут када је 
дошао „Рики“. 

 Адвокат Горан Нинић: Рики је ко? 

 Сведок Митрашин Глишић: Из Ужица, довео 10 војника у Прелово. 
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 Адвокат Горан Нинић: Да ли могу да Вас подсетим да ли се од тога... да ли се 
ради о Даворину Суботићу? 

 Сведок Митрашин Глишић: То ми нешто Митар Четник причао нисам га ... 

 Адвокат Горан Нинић: Не знате тачно? 

 Сведок Митрашин Глишић: Не.  

 Адвокат Горан Нинић: Питам, само Вас подсећам да пошто знате. Шта је радио 
Рики у тамо у том... у то... шта је он шта је он био? 

 Сведок Митрашин Глишић: Био је неки командир био је и Драган са њим, то је 
исто и Драгана зна ако хоће подсјети.  

 Адвокат Горан Нинић: Добро. 

Сведок Митрашин Глишић: Да подсјети.  

 Адвокат Горан Нинић: Добро.  

 Сведок Митрашин Глишић: Он се били на Руиштима. 

 Адвокат Горан Нинић: Добро.  

 Сведок Митрашин Глишић: Ја сам био ... 

 Адвокат Горан Нинић: Јел то била нека посебна јединица? 

 Сведок Митрашин Глишић: Жупљанска чета то је била. 

 Адвокат Горан Нинић: Жупљанска чета, јел то била нека специјална јединица 
коју је Рики...овај... 

 Сведок Митрашин Глишић: Не овај што је држао Крста Жупљанска чета.  

 Адвокат Горан Нинић: Добро.  

 Сведок Митрашин Глишић: А Крста га је послао на Рујишта горе да спавају.  

 Адвокат Горан Нинић: Добро.  

 Сведок Митрашин Глишић: Да не спава у школу, и они су ошли горе били су 
15-так дана не знам колико су били дана, и Рики тај је почео неког коптера довести из 
Ужица. 

  Адвокат Горан Нинић: Добро. 
 
 Сведок Митрашин Глишић: Стари људи, шес`ет година да се пењу на 
конопцом да уђу у коптер. 
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 Адвокат Горан Нинић: Добро.  

 Сведок Митрашин Глишић: Да му раде вјежбе. 

 Адвокат Горан Нинић: Мислите хилихоптер? 

 Сведок Митрашин Глишић: Да.  

 Адвокат Горан Нинић: Да, да, добро да се разумемо, значи терао их је да раде 
вежбе, да се пењу на конопац у хилихоптер.   

 Сведок Митрашин Глишић: Ја. 

 Адвокат Горан Нинић: Јесу то биле неке посебне јединице, онда ја по томе 
разумем... 

 Сведок Митрашин Глишић: А тај је Рики био нека специјална нека.. 

 Адвокат Горан Нинић: Специјална јединица, добро и како везујете Драгану сад 
за Рикија? 

 Сведок Митрашин Глишић: Па она је била ту од првог дана. 

 Адвокат Горан Нинић: Значи она је била са Рикијем у тој специјалној 
јединици? 

 Сведок Митрашин Глишић: Јесте.  

 Адвокат Горан Нинић: И шта се дешава, како Ви њу видите? 

 Сведок Митрашин Глишић: Она је доведала војску са Рујишта 15 километара 
до Прелова. По ратну опрему да трче горе до споменика она је долазила у управу само 
да попије чај, Рики је горе чекао на споменику, та је војска морала стићи до два до три 
сата до ручка да трче, стари људи.  

 Адвокат Горан Нинић: Значи, ако сам ја добро Вас разумео, Драгана је 
припадала тој Рикијевој јединици која је радила  ту обуку? 

 Сведок Митрашин Глишић: Јесте. 

 Адвокат Горан Нинић: Добро. Реците ми сада да се вратимо на ситуацију из 
ходника. Шта Драгана ради у том ходнику? 

 Сведок Митрашин Глишић: Она је галамила. 

 Адвокат Горан Нинић: Галамила. Добро.  

 Сведок Митрашин Глишић: Јер је то же... јер је то било једино женско, није 
нико био ... 
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 Адвокат Горан Нинић: Добро.  

 Сведок Митрашин Глишић: Она је галамила и она је некога тукла горе, то су 
биле учинице.  

 Адвокат Горан Нинић: Добро. 

 Сведок Митрашин Глишић: Прва, друга, трећа, четврта, пета он је пета 
учионица. 

 Адвокат Горан Нинић: Она је код пете учионице од улаза.  

 Сведок Митрашин Глишић: Од улаза.  

 Адвокат Горан Нинић: И шта она ради? Како она бије? 

 Сведок Митрашин Глишић: Па она бије кундаком. 

 Адвокат Горан Нинић: Кундаком? 

 Сведок Митрашин Глишић: Ја. 

 Адвокат Горан Нинић: Да ли можете да се сетите пета учионица нека је по 4, 5, 
6 метара, значи једно 30 метара од Вас. Не знам да ли можете, зато кажем, јесте видели 
каква је та пушка, кундак којим она бије. 

 Председник већа: Само мало извињавам се сведок окрените се према 
микрофону, јавља ми режија да би се снимило. 

Адвокат Горан Нинић: Ево ја ћу да станем овако... 

 Пресдедник већа: Да би се снимило, морате и Ви тамо да би се снимило. 

 Сведок Митрашин Глишић: Извињавам се. 
 
 Председник већа: Браниоче морате ту због микрофона. Не чује се добро снимак. 

  Адвокат Горан Нинић: Ја сам гласан.  

 Председник већа: Добро. Добро.  

 Сведок Митрашин Глишић: Извините. 

 Адвокат Горан Нинић: Не, него човек хоћте да гледа... 

 Председник већа: Па разумем, он мало хоће да Вас гледа, и да...  

 Адвокат Горан Нинић: Јесте, јесте. 
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  Председник већа:  Али сад мало ако можете изокрените се али да буде према 
микрофону да би... тако ... да би се снимило. Извињавам се. 

 Адвокат Горан Нинић: Питао сам Вас. 

 Сведок Митрашин Глишић: Извините. 

 Председник већа: Добро. 

 Адвокат Горан Нинић: Митре питао сам Вас за оружје, јесте да је било скоро 
30-так метара од Вас, да ли пошто видите да она галами и удара неког оружје, јесте тако 
рекли кундаком? 

 Сведок Митрашин Глишић: Кундаком. 

 Адвокат Горан Нинић: Е, које је то оружје? 

 Сведок Митрашин Глишић: Па... 

 Адвокат Горан Нинић: Јел то ова аутоматска пушка са оним...? 

 Сведок Митрашин Глишић: Није. 

  Адвокат Горан Нинић: Него? 

 Сведок Митрашин Глишић: Ове су нове пушке, што ... имају. 

 Адвокат Горан Нинић: Па аутоматска пушка. 

 Сведок Митрашин Глишић: Ја.  

 Адвокат Горан Нинић: Па јел на њу мислите? 

 Сведок Митрашин Глишић: Мислим. 

 Адвокат Горан Нинић: Ајде да Вам ја не стављам у уста, реците ми на коју 
пушку мислите када кажете ... јесу то аутоматске пушке које су имали сви остали 
војници? 

 Сведок Митрашин Глишић: Сви су имали. 

 Адвокат Горан Нинић: Сви су имали. Добро. Добро. То ме, то ме занима. Ја сам 
морам да Вас питам неколико личних питања.  

 Сведок Митрашин Глишић: Може. 

 Адвокат Горан Нинић: На која Ви нисте били ради да нам одговорите али, Ви 
нисте писмени или јесте писмени? Нисте писмени. 

 Сведок Митрашин Глишић: Не кријем. 
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 Адвокат Горан Нинић: Да ли знате у сат? Колико има сати када погледате у 
сат? 

 Сведок Митрашин Глишић: Па добро, знам нешто. 

 Адвокат Горан Нинић: Прошли пут ми се учинило када је било један сат Ви сте 
имали сат и рекли сте „ево сад ће скоро једанаест“, да ли то значи да Ви не знате у сат 
или можете да погодите?  

 Сведок Митрашин Глишић: Оћу рећи Вама одма, јел то запело... 

 Адвокат Горан Нинић: Није ништа, питам само да ли, чисто због даље 
комуникације. 

 Сведок Митрашин Глишић: Добро, ако је запело, није можда није толико не би 
требало да запне. 

 Адвокат Горан Нинић: Није запело, реците ми само јел се сналазите са сатом? 

 Сведок Митрашин Глишић: Па сналазим се. 

 Адвокат Горан Нинић: Сналазите се. Добро. Зато што сте нам дали неке 
временски оквир и термине па зато ми је јако битно, да ми кажете да ли уопште знате у 
сат и колико. Е сад бих Вас ја питао нешто пошто ћу имати даљих предлога суду. Мало 
се појавила једна нелогичност у вези са Вашим школовањем, познавањем Милана 
Лукића и тако даље, да сте он  је скоро пет година млађи од Вас а ишли сте заједно и 
тако даље. Да ли Вас је нешто омело у том школовању? Хоћете ми рећи шта Вас је... 
судија, немам проблем да тужилац пита, али питам с обзиром да ћу предложити 
вештачење ... 

Председник већа: Па добро нека пусти, да га пустимо да га пита. 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Ми смо то питали. 

Председник већа: Па добро нека човек каже, питали смо ево.  

Сведок Митрашин Глишић: Па нек каже, рећи ћу му ја... 

Председник већа:  Ајде у реду.  

Адвокат Горан Нинић: Судија ја ћу ја ћу да Вам образложим, у ком смеру идем 
иако... 

Председник већа: Добро зато Вас и пуштам. Изволте 

Адвокат Горан Нинић: Е овај, реците ми чиме сте били Ви ометени? Да ли то 
нека болест да ли је то нешто, да ли је породична ситуација, шта Вас је омело да 
наставите школовање? 
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Сведок Митрашин Глишић: Да Вам право кажем. Нема лажем, истину 
говорим. Остао сам ја без мајке. 

Адвокат Горан Нинић: Добро.  

Сведок Митрашин Глишић: Остао без мајке три мјесеца.  

Адвокат Горан Нинић: Добро.  

Сведок Митрашин Глишић: Она мајка ми је умрла и маћија ме је гајила и ја 
сам у седмој години про`одо, а проговорио нек пише ко год оће.  

Адвокат Горан Нинић: Добро, добро.  

Сведок Митрашин Глишић: И онда ме је маћија уписала у школу што је њена 
шћер не сме да иде у школу сама кроз шуму.  

Адвокат Горан Нинић: Добро.  

Сведок Митрашин Глишић: И ја сам ишао у школу и директор дошао исписао 
ме и ето. 

Адвокат Горан Нинић: Да ли то има везе са неком болешћу коју сте Ви то 
имали или немаром или шта хоћете да нам кажете? 

Сведок Митрашин Глишић: Па знате како је остане дијете сироче? 

Адвокат Горан Нинић: Не, не интересује ме због чега су Вас исписали, пошто је 
била обавезна школа и Босни и Херцеговини била, значи морали су постојати законски 
разлози да Вас неко испише из школе. Да ли Ви знате због чега сте исписани, да ли сте 
ишли код неког доктора, да ли је то нека болест коју сте прележали, да ли се о чему се 
ту ради? 

Сведок Митрашин Глишић: Шта да Вам ту одговорим? То је дубока прича, 
историја је то велика, не могу да вам то одговорим.  

Адвокат Горан Нинић: Просто ми је да кажете да ми кажете...  

Сведок Митрашин Глишић: Ево шта! 

Адвокат Горан Нинић: ... био сам болестан или нисам. 

Сведок Митрашин Глишић: Био сам болестан. 

Адвокат Горан Нинић:   Били сте болесни. 

Сведок Митрашин Глишић: Ране... 

Адвокат Горан Нинић: Судија... 
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Сведок Митрашин Глишић: Служио сам војску  

Адвокат Горан Нинић: Судија не испитујем  да би малтретирао сведока, него 
једноставно ћу предложити, предложићу вештачење, на његове менталне околности, и 
евентуалне болести које је прележао, да би могли да се ... 

Сведок Митрашин Глишић: Ја не памтим... 

Адвокат Горан Нинић: За његову могућност репродукције. 

Председник већа: Рекли сте да сте служили војску, јел тако? 

Сведок Митрашин Глишић: Јесам.  

Адвокат Горан Нинић: Али  комплетан цео војни рок? 

Сведок Митрашин Глишић: Цео војни рок. 

Адвокат Горан Нинић: Цео војни рок.  

Председник већа: Добро. 

Адвокат Горан Нинић: Добро.  

Сведок Митрашин Глишић: Тита Маршала касарна, у Мостару.  

Предсеник већа: Добро није то... 

Адвокат Горан Нинић: Добро. Добро. Реците ми у вези са том, нисмо довршили 
ја сам Вас прекинуо извињавам се кад Ви Драгану у ствари видите и колико пута? 

Сведок Митрашин Глишић: Па виђао сам је са Миланом Лукићом ... 

Адвокат Горан Нинић: Где? 

Сведок Митрашин Глишић: Дођу горе на Рујишта, обиђе линију и тако то 
Миланова група. 

Адвокат Горан Нинић: Знали сте Драгану? 

Сведок Митрашин Глишић: Ја. 

Адвокат Горан Нинић: А реците ми... 

Сведок Митрашин Глишић: Извини само, Драгану сам знао како је дошла, како 
је дошао Рики тада сам је познавао још боље.  

Адвокат Горан Нинић: Добро. Шта то значи „знао сам је боље“ ваљда што сте 
је више пута виђали ... 
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Сведок Митрашин Глишић: Па више пута... 

Адвокат Горан Нинић: Што сте је више пута виђали то сте је боље знали. Како 
сте је раније знали боље? 

Сведок Митрашин Глишић: Е сад да Вам кажем... 

Адвокат Горан Нинић: Реците? 

Сведок Митрашин Глишић: Дра... она је Милан је Лукић оћеро од себе... 

Адвокат Горан Нинић: Добро. 

Сведок Митрашин Глишић: И дошла је она у управу три дана спавала у једној 
учионици. 

Адвокат Горан Нинић: Када се то десило? Након овог догађаја? 

Сведок Митрашин Глишић: Па не... 

Адвокат Горан Нинић: Јел пре овог догађаја или након догађаја? 

Сведок Митрашин Глишић: Овај кад се завршио догађај. 

Адвокат Горан Нинић: А значи после догађаја. То ме сад не занима. После 
догађаја ме не занима јер просто не... не можете да причате немам ништа против ако 
веће занима.  

Сведок Митрашин Глишић: Ако Ви... 

Председник већа: Не треба после догађаја али молим Вас Нинићу само мало 
сачекајте да он одговори преклапате се у смислу кад... 

Адвокат Горан Нинић: Извините, извините.  

Председник већа: Да, да кад кад, пустите га када питате пустите га да одговори 
па онда. 

Сведок Митрашин Глишић: Извините. 

Председник већа: Добро изволте даље.  

Адвокат Горан Нинић: Морам да пита судија за разлику, сад ја не знам да ли ће 
он да се сети, пошто је тужилац диктирао Вашу изјаву... 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Молим Вас, па молим Вас на шта то личи! 
Мислим, на шта Вам то сад личи, не пропустите прилику да увредите. 

Председник већа: Добро. Ајде рекли сте то ... 
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Заменик тужиоца за ратне злочине: ... и нико Вам то не овај, не пропустите 
прилику да увредите.  

Адвокат Горан Нинић: Уопште немам... 

Председник већа: Добро констатовано. Да чујем даље.  

  Адвокат Горан Нинић: Не покушавам да увредим. Покушавам суд је одбио мој 
предлог значи и даље у доказном у доказном материјалу тај транскрипт и тај записник 
који је дат на не законит начин, ја сам у том транскрипту и записнику  уочио разлике, 
између онога што је сведок рекао тамо и онога што је тужилац против законито 
издиктирао.  

Председник већа: Добро. Ајмо сад... 

Адвокат Горан Нинић: И сад ја хоћу да питам на те разлике... 

Председник већа: Ајде питање.  

Адвокат Горан Нинић: Разумем, пошто је у доказном поступку... 

Председник већа: Само шта предочавате и који записник? 

Адвокат Горан Нинић: Његову изјаву односно тужиочеву... тужиочев записник 
који је он дао и транскрипт односно онога што је он рекао 

Председник већа: Добро. 

Адвокат Горан Нинић: Јер се ту појављују разлике. 

Преседник већа: Добро.  

Адвокат Горан Нинић: И Ви овде у записнику пише на..., сад ћу да Вам кажем 
нема нумерисане стране.... Тај незаконит.  

Председник већа: После података која страна, ево изјава сведока па... 

Адвокат Горан Нинић: Сад ћу ја судија.  

Председник већа: Заиста нису нумерисане стране. 

Адвокат Горан Нинић: 1590 не, 1790 не, 1720... шта је ово.  

Адвокат Небојша Перовић: Доле доле.... 

Адвокат Горан Нинић: Значи изјава па следећа страна у коме он говори о 
шпалиру, и он унесено је  у записник: „Цивилу су излазили из камиона неки носили 
ствари улазили у ходник школе, пролазили између поређаних војника и тада сам видео 
да су их тукли кундацима и ногама, наручито су тукли оне који су нешто питаи у 
бунили се, међу цивилима је био један тамнији и тако даље.“ Ви сте овде додали у 
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тарнскрипту „нисам их видео ко их је тукао био је мрак“, а то је тужилац изоставио из 
записника. Сад Ви мени реците... 

Заменик тужиоца за ратне злочине: На којој страни, а и ово кажете где сам 
изоставио, на којој страни... 

Адвокат Горан Нинић: То има у транскипту, транскрипту који сте Ви 
изоставили. 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Али у ком транскрипту где, кажете да је он 
то рекао.  

Адвокат Горан Нинић: Не у писаном делу, него у делу који је аудио записник, 
аудио транскирипт. 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Дајте на којој страни аудио записника?  

Адвокат Горан Нинић: Ја не знам на којој страни аудио записника... 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Па морате да нам кажете да ми то пратимо. 

Адвокт Ђорђе Дозет: Не мора, он је у унакрсном испитивању... 

 Адвокат Горан Нинић: Ја сам у уникрсном испитивању... 

 Председник већа: Мора кад предочава мора, страна, у реду, рекли сте 
ми...нашла сам на записнику. 

  Адвокат Горан Нинић: Судија ја сам предочио, јесте. 

 Председник већа: А где је на транскрипту то? 

 Адвокат Горан Нинић: Гледајте, ја немам писани транскрипт, ја сам добио 
аудио запис који је разликује од записника и ја сам пошто су то два документа, доказна, 
доказа које сте Ви овде користили, ја сада упоређујем доказ који је у записнику и онога 
што се чује да је Митрашин Глишић изјавио, што је тужилац преформулисао у записник 
и ја сада пошто сте ме одбили и рекли сте да је то на закону заснован доказ, иако закон 
јасно каже да када се предочи да се снима могу се само постављати питања не може се 
диктирати у записник и тако даље, Ви сте све то пренебрегли и рекли то је доказ. Ево ја 
сад та два доказа супротстављам један другом.  

 Заменик тужиоца за ратне злочине: Јел неко разуме, ја право да вам кажем...  

 Адвокат Небојша Перовић: Ја све разумем. 

 Заменик тужиоца за ратне злочине: Онда знате на којој је страни је то што он 
говори? На којој страни транскрипта? 

Председник већа: Ви хоћете да кажете да у овом записнику који је саставио није 
идентичан са транскриптом.  
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Адвокат Горан Нинић: У том записнику нема комплетан... јесте, нема. 

Председник већа: То је мени јасно ја не могу да нађем, на транскрипту то што 
Ви кажете ја имам откуцан транскрипт.  

Адвокат Горан Нинић: Ја немам ја сам добио аудио запис...  

Председник већа: Знам. Знам.  

Адвокат Горан Нинић: И записао сам све разлике у овоме што је... 

Председник већа: Пазите колега транскрипт снима све, јел тако, односно овај 
аудио запис и овај писмени транскрипт од речи до речи.  

Адвокат Горан Нинић: Јесте аудио запис. Јесте. 

Председник већа: А записник је скрећана и сажета изјава сведока.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: Судија... 

Председник већа: И то је тако. 

Адвокат Горан Нинић: То не постоји, то не постоји. Судија, судија... 

Председник већа: Па зашто... молим Вас. Па ми зато имамо транскрипте.  

Адвокат Горан Нинић: Молим Вас, ајде сад овако...  

Преседник већа: Ми зато имамо транскрипте. 

Адвокат Горан Нинић: Закон јасно каже - начин узимања изјаве од сведока, 
када се сведоку предочи да ће бити снимљено, не постављају се питања, не води се 
записник него се само транс... направи транскрипт.  

Председник већа: Ја се с Вама слажем, у том делу и овај записник стоји али ми 
имамо транскрипт значи аудио запис његовог исказа имамо транскрипт и то је доказ. 
Јел тако? 

Адвокат Горан Нинић: Не, не, не, не. Ја не против... ја немам, ја пошто нисам 
имао увид у транскрипт ја сад имам озбиљну сумњу, да ли је транскрипт сагласан са 
аудио записом, јер ако ми је записник у контрадикцији са оним у одређеним деловима 
судија ја не могу да кажем да је тужилац Виторовић овај... измислио, он је припремио 
сведока, допунио га, подсетио га и све оно како то иде када одбрана није била присутна.  

Председник већа: Ајте поставите питање.  

Адвокат Горан Нинић: Питање, да ли сте Ви видели пошто сте пре тога овде 
изјавили да је био мрак, да ли сте Ви видели ко је ту тукао Ви овде кажете тукли су их 
војници су тукли цивиле и да ли сте Ви видели ко је тукао или остаје ово „нисам видео 
ко је тукао јел` био је мрак“.  
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 Заменик тужиоца за ратне злочине: Е није тако извините.  

Председник већа: Немојте Ви! 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Не, не али није тако. 

Председник већа: Молим Вас, нека каже.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: Ево га транскрипт нашао сам. Нашао сам 
транскрипт.  

Председник већа: Која је страна. 

Заменик тужиоца за ратне злочине: То је 23 страна. 

Адвокат Горан Нинић: Али то је други транскрипт.  

Председник већа: Није један је. 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Трећа страна, када прича бунио се бунио 
се, негде 

Председник већа: Ево 23, каже јел се он највише бунио, јел то говорите? 

Адвокат Горан Нинић: То то.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: То то је питао. 

Адвокат Горан Нинић: Не не не, не ево ја сам зато цитирао записник који имам, 
и поново читам цивили су излазили из камиона, 

Председник већа: Па имам то ево га.  

Адвокат Горан Нинић: Неки носили ствари и улазили у ходник школе и 
пролазили између поређаних војника, и тад сам видео да су их тукли кундацима, тако 
диктира тужилац. И ногама наручито су тукли оне који су нешто питали и бунили се, 
међу цивилима је био један мало тамнији као наши цигани он је био у црној јакни и 
ништа није говорио. Значи у том делу фали део у коме он каже „био је мрак и нисам 
видео ко је тука“. 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Нигде то не видим.  

Адвокат Ђорђе Дозет: То је на аудио запису.  

 Заменик тужиоца за ратне злочине: Ма ево га транскрипт овде.  

 Адвокат Ђорђе Дозет: Аудио запис. 

 Председник већа: Нема, молим Вас аудио запис мора бити идентичан са 
транскриптом који је откуцан. 



 77 

Адвокат Ђорђе Дозет:  Транскрипт мора бити  идентичан аудио запису... 

Председник већа: Тако је. Са аудио записом. 

Адвокат Горан Нинић: Тако је.  

Председник већа: Тако је, а овај записник ... 

Адвокат Горан Нинић: Судија ево да прекинемо то.  

Председник већа: Ајде. 

Адвокат Горан Нинић: Ја немам времена. 

Председник већа: Јер не могу сад без стране... 

Адвокат Горан Нинић:... одговорити и на садашње питање. Био је мрак јел Ви 
видите ко је ударао рецимо овог црног који је био, Ваш опис је био је мало тамнији као 
наши цигани у црној јакни?  

Заменик тужиоца за ратне злочине: Није он то рекао. Он то није рекао. 

Председник већа: Пустите га, он  пита.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: Не али он...то није рекао. 

Адвокат Горан Нинић: Судија... 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Он говори о неком који се бунио.  

Адвокат Горан Нинић: Сведок ништа од овога није рекао.  

Председник већа: Добро.  

Адвокат Горан Нинић: Све је ово тужиочево.  

Председник већа: Добро.  

Адвокат Горан Нинић: Ја сада питам пошто он каже, цивили су излазили из 
камиона.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: Извините. 

Адвокат Горан Нинић: Јел тај јел тај био цивил. Јел тај био цивил, тај што је 
мало тамнији као наши цигани. 

Сведок Митрашин Глишић Чекај, извини... 

Адвокат Горан Нинић: Само да питам, јел био цивил. 
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Заменик тужиоца за ратне злочине: Па пустите га да одговори.  

Сведок Митрашин Глишић: Само кажем. 

Председник већа:  

Адвокат Горан Нинић: Зашто да одговори ја њега питам не он мене. 

Преседник већа: Чекајте, пита пита пита бранилац јел био цивил? Тај тамнији. 
Јест био цивил, он се није бунио,  

Преседник већа: Добро. 

Сведок Митрашин Глишић: Тукао је једног високог. Он је имао шапку питао је 
ђе вуче нас? Ђећете нас? 

Председник већа: Ко? Тај високи, са шапком? 

Сведок Митрашин Глишић: Високи, ђе је радио.... 

Адвокат Горан Нинић: Само, само мало, значи једног су тукли од цивила? 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Па пустите га да заврши. 

Адвокат Горан Нинић: Аман аман ја питам оно шта мене занима. 
 

Председник већа: Ево завршава.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Па прекидате га.  
 
Председник већа:  Завршава. Да чујем, и? 
 
Сведок Митрашин Глишић: Питао је овај високи, он се највише бунио. Бијелу 

кошуљу има, ја га могу сад да је жив ја би му рекао е тај је човек. Сви су рекли идете 
размјену, и он је највише добио батина.  

Адвокат Горан Нинић: Где? 

Сведок Митрашин Глишић: У `однику. 

Адвокат Горан Нинић: У ходнику. Значи он је добио батине.  

Сведок Митрашин Глишић: Он је добио батина.  

Адвокат Горан Нинић: Ви кажете „цивили“, цивили су множина, значи тај у 
белој кошуљи је добио батина, ко је њега тукао? 

Сведок Митрашин Глишић: Ко је, ко је стиго.  
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Адвокат Горан Нинић: Чекајте, чекајте. Значи колико њих је у шпа... Ви кажете 
у шпалиру. Колико њих је тукло тог у белој кошуљи? 

Сведок Митрашин Глишић: Па... ко ти кажем опет, ко је стигао тај га тукао.  

Адвокат Горан Нинић: Да ли сте Ви некога видели, Ви сте овде сведок који ове 
људе оптужује, и кажите ми кога сте видели да је тукао тог у белој кошуљи пошто је он 
једини добио батине у ходнику? Како сам ја разумео. 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Није једини. 

Адвокат Горан Нинић: Ево... 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Пошто није једини. Извините није једини. 

Адвокат Горан Нинић: Ево ...  

Заменик тужиоца за ратне злочине:  Он је највише добио...  

Адвокат Горан Нинић: Па устаните тужиоче одговорите... 

Председник већа: Добро. Ево одговара, бранилац поставља питање, да чујем. 

Сведок Митрашин Глишић: Он је највише добијао, батине, и питао све горе, до 
готово већ половине `одника викао ђе нас возите.  

Адвокат Горан Нинић: Разумео. 

Председник већа: А ко га је тукао? 

Сведок Митрашин Глишић: Бобан Инђић, Милан Лукић, Јово Липовац ко је 
стигао. То је тукао сви су горе били, тукли су их. 

Адвокат Горан Нинић: Сви су тукли једног човека, јел то хоћете да ми кажете. 

Сведок Митрашин Глишић: Ја. 

Адвокат Горан Нинић: Како је он пролазио они су га тукли. 

Сведок Митрашин Глишић: Јесте.  

Адвокат Горан Нинић: Јел тако? Јел њега тукла и Драгана? 

Сведок Митрашин Глишић: И Драгана је понекад тукла. 

Адвокат Горан Нинић: Драгана је стајала на 30 метара од улаза. 

Сведок Митрашин Глишић: Сви су заједно. Учионице су овако, а овако ти је. 
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Адвокат Горан Нинић: Ајде да се вратимо сад на почетка. Одакле Ви то видите 
када стојите на 30 метара у слабо или никако осветљеном ходнику окренути леђима 
зиду? 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Он никад није рекао, рекао је да је Драгана 
на 10 метара. Извините.  

Председник већа: Добро.  

Адвокат Горан Нинић: Само само мало, овако, пошто и тужилац има свој 
одговор, реците ми то је четврта пета учионица, јел тако. 

Сведок Митрашин Глишић: Јесте. 

Адвокат Горан Нинић: Реците ми колико је дугачка једна учиниоца? 

Сведок Митрашин Глишић: Па то је све размака вако... 

Адвокат Горан Нинић: Колико је дугачак ходнички онако када Ви... 

Сведок Митрашин Глишић: Ходник? 

Адвокат Горан Нинић: Да. 

Сведок Митрашин Глишић: Па једно... 

Адвокат Горан Нинић: Значи једна има једно 4-5... 

Сведок Митрашин Глишић: Па тај то. 

Адвокат Горан Нинић: Е и ако је она код четврте учионице или пете, јел то 20-
25 метара јел тако јел ја добро рачунам? 

Сведок Митрашин Глишић: Да.  

Адвокат Горан Нинић: Јел тако? 

Сведок Митрашин Глишић: Ја.  

Адвокат Горан Нинић: Добро. Значи није 10 него 25. Значи ја сам рекао само 
оно што сте Ви рекли.  

Сведок Митрашин Глишић: Јесте. 

Адвокат Горан Нинић: Сад Ви мени реците кажите ми окренути сте леђима, 
ходник је иза,  

Сведок Митрашин Глишић: Је. 

Адвокат Горан Нинић: Камион поред вас. 



 81 

Сведок Митрашин Глишић: Јес. 

Адвокат Горан Нинић: 25 или 20 или 25 метара иза... 

Сведок Митрашин Глишић: Ја. 

Адвокат Горан Нинић: Како на који начин објасните, покажите ми како ти 
видите, то је оно кључ свог овог мог испитивања, да ми објасните како видите а још 
Вам човек не да да се попнете. 

Председник већа: Без коментара. Без коментара. 

Адвокат Горан Нинић: Само ми то објасните и ја ћу да седнем одмах. 

Сведок Митрашин Глишић:  Па видим... 

Адвокат Горан Нинић: Како?  

Сведок Митрашин Глишић: Кад се мало разредило по... да не дају у 
учионицама да подигну цивили... 

Адвокат Горан Нинић: Али чекајте још једну ствар, јел ти цивили пролазе један 
по један или их иде онако у групама два, два, два јел тако? 

Сведок Митрашин Глишић: Ја. 

Адвокат Горан Нинић: Е, па сад када дођу ови 10 и 12 јел Ви видите оне прве 
тамо? 

Сведок Митрашин Глишић: Не видим већ су улазили горе у мрак. 

Адвокат Горан Нинић: Па они улазе у мрак. Где Ви видите да бију ови на 20-25 
метара када Ви испред Вас имате гужву људи који пролазе? 

Сведок Митрашин Глишић: А чујем, гледам као скичи. 

Адвокат Горан Нинић: А она скичи, а где видите да удара? 

Сведок Митрашин Глишић: Па удара, чујем кукају људи. 

Адвокат Горан Нинић: Баш од ње? 

Сведок Митрашин Глишић: Па ја. 

Адвокат Горан Нинић: Значи, она скичи и удара, и Ви чујете 25 метара, али 
чекајте мало пре рекосте бије Бобан Инђић, бије Милан Лукић бију сви ови, па зар није 
логичније да помислите да кукају од њихових удараца, него од Драгане. Јел Ви видите 
да она удара или само чујете и чујете јаук, те две ствари чујете, јел тако? 

Сведок Митрашин Глишић: Ја.  
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Адвокат Горан Нинић: Не ја, него ми реците. 

Председник већа: Да ли видите или чујете? 

 Адвокат Горан Нинић: Да ли видите или чујете? 

 Сведок Митрашин Глишић: Па чујем. 

 Адвокат Горан Нинић: А чујете. Добро. Значи Ви практично ни не можете тамо 
да видите кад тамо пролази гомила људи на 20 метара да ли ко кога удара и да ли се шта 
се дешава, него видите оне који пролазе поред Вас.  

 Сведок Митрашин Глишић: Па већ су ушли, већ камион празан, они су већ 
ушли горе дубље и дубље. 

Адвокат Горан Нинић: Значи, бију се ови последњи? 

Сведок Митрашин Глишић: Ја. 

Адвокат Горан Нинић: Аха, где је био тај човек у белој кошуљи? Јел` он међу 
првима или међу последњима? 

Сведок Митрашин Глишић: Он је био задњи. 

Адвокат Горан Нинић: Њега су последњег извели? 

Сведок Митрашин Глишић: После... 

Адвокат Горан Нинић: Ко је њега извео?  

Сведок Митрашин Глишић:  Јово Липовац.  

Адвокат Горан Нинић: Јово Липовац.  

Сведок Митрашин Глишић:  Бобан Инђић.  

Адвокат Горан Нинић:  Чекајте, зар Јово Липовац није био доле? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па био код камиона. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Доле испод? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја. С десне стране. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Јесу ли били неки људи с њима у камиону? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Војске? 
 
Адвокат Горан Нинић:  Да. 
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Сведок Митрашин Глишић:  Па нисам ја гледао, нисам смио. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Не, не, чекајте, јел неко горе на камиону? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Била два војника. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Сад мени објасните ми једну ствар. Ако ви гледате у 

правцу камиона, камион је окренут, ви леђима окренути, ту су људи и ви сад не видите 
ко је на камиону и ко су војници који силазе са камиона. Како видите тамо негде? То ми 
објасните, то ме занима, како ви не видите ко је спустио те последње људе, јер то су 
последњи, ако не можете да запамтите прве, први и последњи се запамте, ајде ови 
последњи. Значи ко је њих спустио, није ваљда последњи изашо човек сам, вероватно је 
неки војник био с њим? 
 

Сведок Митрашин Глишић:  Била су два војника. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Која су два војника? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па нисам видио. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Не знате која су? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Нисам видио... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Аха, шта су та два  војника радила? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Они су задњи сишли и бацили ћебе. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Бацили ћебе, добро, јесу ли они ушли даље за њим? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесте. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Јесте. Јесу ли они неког ударали? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ушли су већ горе дубље и дубље и нисам их више 

видио. 
 
Адвокат Горан Нинић:  И не видите? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  И не видим. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Значи не видите шта раде задња два војника, како 

видите иза њих кад се дешава, значи колона иде овако и ако ви не видите ове последње, 
како видите ове тамо? 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Иду за овим бјелом кошуљом и још тројица. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Разумео сам, значи иду та двојица и ви их већ не видите 

шта раде та два војника? 
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Сведок Митрашин Глишић:  Не. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Како онда видите даље јел бела кошуља и тај шпалир је 

још даље одатле, даље тамо од вас, како то видите? Како не видите ко су ова двојица 
који су ближи, а видите ове даље? 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Што не видим, видим их ја добро колко оћеш. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Не, не, не сумњам ја у ваш вид, ја само питам како, како 

ако иду два човека један поред другог у ходнику и испред, и ви ме гледате од позади, 
како ви видите шта раде Ђорђе Дозет, а не видите мене? 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Овоме бјеломе исцепали кошуљу. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Добро. Ко му је исцепао кошуљу? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па исцепали Бобан Инђић и Гојко Лукић и ова 

компанија. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Не,не и ова компанија, немојте молим вас на тај начин. 
 
Председник већа:   Јел ви видите ко му је исцепао кошуљу? 
 
Адвокат Горан Нинић:  Немојте молим вас на тај начин. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па Бобан Инђић. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Бобан Инђић? 
 
Председник већа:   Бобан Инђић, добро. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Добро, немам ја ништа против, ви мени само реците ко, 

немојте све групно знате. Ја само питам ко је и шта ви видите, то је оно што мене 
занима. Понављам питање, у ходнику сагласили смо се двадесет, најмање двадесет 
метара, још увек колона путника пролази. Како ви видите.... 

 
Председник већа:  Ајмо овако,  извините Нинићу, немојте стално понављати све 

сте рекли,него једноставно пита бранилац последњег видите... 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесте. 
 
Председник већа:  Овог у белој кошуљи, а не видите тамо... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Не, последња су два војника судија. 
 
Председник већа:  И два војника. 
Адвокат Горан Нинић:  Два војника па... 
 
Председник већа: А ви не видите тамо, односно видите, како видите оног тамо 

који је у дубини 30 метара? 
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Адвокат Горан Нинић:  Јесте. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па нисам видио довољно, али чујем неку галаму и 

нисам смио да се окрећем, кад су сви наоружани. 
 
Председник већа: Ма разумем. А како тврдите био овај ово, био овај, како сте 

видели да су били? Тако сте рекли био не знам ко је био, овај па овај, па овај. Јесте ли 
ви то видели или то претпостављате због те цијука, вике, јауке и галаме? 

 
Сведок Митрашин Глишић: Па ја сам, нисам више смио ни да долазим до 

ћошка. Ја сам видио... 
 
Председник већа: Ма све је мени то јасно, да сте се плашили да, све ми је то 

јасно. А дал сте видели заиста тамо да су сви ови који су овде оптужени, ови други које 
сте набрајали били ове цивиле или ви то претпостављате, а видите рецимо овога 
поцепана кошуља бела и тако даље? 

 
Сведок Митрашин Глишић: Па туку се сви, на крају туку се сви. Шта да радим. 
 
Председник већа:  Туку се сви. Добро, и то је одговор. Добро. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ко је стизо. 
 
Председник већа: Добро, то је одговор, ништа, ја само питам.  Изволите 

Нинићу. 
 
Адвокат Горан Нинић: Имам пошто смо одустали од, односно Станица је 

болесна и одустали смо од њеног живог испитивања, и ја сам то мислио да направимо 
тај део, па кад њу саслушамо да нам потврди наводе из овога што је она рекла у 
Сарајеву. Ради се о Станици Марковић која је радила... 

 
Председник већа:  Разумем, да, да. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Кажем чему служи сад навођење пред 

овим сведоком да је Станица Марковић болесна. Чему служи то? 
 
Председник већа:  Ма добро, ништа, обавештава суд, у реду је. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Судија процесно сам покушао да објасним. 
 
Председник већа:   У реду. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Нисмо у прилици да чујемо... 
 
Председник већа: Све ми је јасно, ви сте то предложили и кажете да је болесна... 
 
Адвокат Горан Нинић: ...Станицу Марковић значи, имамо један њен исказ који 

можемо да користимо. 
 
Председник већа:  Добро. 
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Адвокат Горан Нинић:  Према томе ајде да га питамо у односу на то. 
 
Председник већа:   Ајде питајте, питајте. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Јесте, јесте. Станица Марковић каже за вас пошто пита 

бранилац у Сарајеву, ви сте мало пре рекли да цитирам судија, страна је 19, предмет 
Драгићевић Луке, саслушање... 

 
Председник већа:   Само који записник? 
 
Адвокат Горан Нинић:  Записник испред, ја не знам од ког је датума, ево сад ћу. 

Како немате, из суда у Сарајеву. 
 
Председник већа:   Ми имамо. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Транскрипт суђења, само не знам од ког је... 
 
Председник већа:  Имамо два, сад који вам је. Имамо од 13.02., од 17.02. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Вероватно, ја имам, погледајте судија, немам датум. 
 
Председник већа:   Ево је Станица Марковић. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Станица Марковић, па на страни 19. 
 
Председник већа:  03.02., само да видим, 19 страна. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Негде на средини, она на 18. помиње нашег тужиоца, а 

онда само да видим, 19, јесте на 19, страни. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  19 страна. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Браво, браво, погодили смо, добро видиш. На 19 страни 

имамо од средине ако могу судија. 
 
Председник већа: Цитирајте да видим само да ли ћу се ја снаћи. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Јел могу да приђем да вам покажем? 
 
Председник већа:   Па ајде. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Да вам само покажем, па ви нађите. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Шта год рекла није истина. То могу одма рећи. 
 
Председник већа:  Ајде цитирајте. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Читаћу. 
 
Председник већа: Ајде читајте, цитирајте. Јер нису нам бројеви нешто. 
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Адвокат Горан Нинић:  Бранилац у Сарајеву каже Станици „добро ви сте мало 
пре рекли да осим вас  и тог чиче што сте радили у кухињи био неки Митрашин, ко је 
тај човек“, Станица каже: „то је човек неурачунљив био свашта је, ваљао се...“ 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Аха, нема школе, то је она рекла... 
 
Председник већа:   Чекајте, чекајте, сведок само полако да он каже, да се сними. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Значи ја вам читам шта је Станица рекла, ја нисам 

рекла. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Знам ја шта... 
 
Председник већа:   Како се зове, Митрашине молим вас само полако, немојте ви 

говорити док не предочи бранилац, кад он буде предочио онда ћете ви рећи шта имате. 
Ајмо браниоче. 

 
Адвокат Горан Нинић:  Нисам чуо шта је реко. Значи читам поново, није моја 

изјава, подсећам изјава Станице Марковић дата пред судом, под заклетвом, где она 
између осталог помиње и нашег тужиоца и клетве и она за вас каже,бранилац је пита 
тамко ко је тај човек, и она каже то јечовек неурачунљив, пио је, свашта је ваљао се. И 
онда да прескочим један део и каже: „он је дошо мојој кући, и он је волио да попије, 
можда ја сељачки причам, ја нисам жена нешто писмена, или шта ја знам, насула сам му 
ракију, и он...“ и даље има процесних ствари. Покушавам да скратим причу и да вас 
уведем. Где она на крају каже да сте ви изјавили да он је, „он је кога је код видио у 
војничкој униформи он је свашта причао на њих. Јесте дошао је то хоћу да изјавим, то је 
важно, дошао је мојој кући насула сам му чаше ракије и реко је нећу више забрљо сам 
онај реко забрљао сам на неком месту, реко сам шта нисам требао. То је негде где сте ви 
копали. Тамо ђе је он копао и они су га навукли да ће му дати силне паре ако бидне 
знао, онда он кога год види у униформи он прича да је злочинац и да је то“. 

 
Председник већа:   Добро, е сад Нинићу, мало да скратимо. Хоћете да кажете да 

је рекла Станица за њега... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Није, нисам хтео да буде интерпретација... 
 
Председник већа:   Ајде питајте, ајде. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Да ме не би тужилац... 
 
Председник већа:   Добро, ајде. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Значи она жена каже да сте ви били код ње, како вас је 

она оквалификовала то је њен став, али каже да сте ви уз чашицу ракије рекли да ћете 
сваког, да сте негде били, да су вас наватали, понудили некакве новце и да ћете ви 
сваког ко је носио униформу тамо означити као злочинца. Је ли то истина или није? 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Није истина, ја сам реко Џермину да то није 

истина. 
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Адвокат Горан Нинић:  Да ли сте били код ње некад на тој ракији? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па био сам у пролазу. 
 
Адвокат Горан Нинић:  У пролазу. И јесте ли водили неку конверзацију у време 

кад вас посећују тужиоци, односно кад Џермин Пашић по захтеву Тужилаштва за ратне 
злочине Србије, долази код вас. Јесте ли након тога ишли код Станице? 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Нисам. 
 
Адвокат Горан Нинић: Нисте након тога ишли? Добро. Видим да није и да 

негира, немам даљих питања. 
 
Председник већа:  Добро. 
 
Сведок Митрашин Глишић: Нема, ја сам реко Џермину да то поништи, ту 

жену, она је жена отишла одма чим се ово дешава она је отишла кући. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Не, не, ја говорим о овоме после. 
 
Председник већа: Добро, то је у вези овог догађаја он сад прича, а Ви сте 

предочавали то. У реду. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Јесте, јесте. 
 
Председник већа: У реду. Завршили сте с питањима? Само овако да видимо.  
  
Оптужени Лукић Гојко, да ли имате питања за сведока? Немате. Добро. Лукићу 

дођите ми овамо за микрофон, не могу тако не чујем вас па се неће снимити. Станите ми 
овде код тужиочког помоћника, сарадника извињавам се. Ево може ту, ево ту где је 
микрофон. Да. Лукићу значи питања за сведока немате?  

 
Оптужени Гојко Лукић: Немам ништа, само једно питање, може? 
 
Председник већа:  Ајде. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Може.  
 
Оптужени Гојко Лукић: Како кажеш да си ишо са Миланом у школу, Милан 

'68., ти које си годиште.  
 
Сведок Митрашин Глишић:  `62.  
 
Оптужени Гојко Лукић:  Које си годиште, не знам, никад те нисам видио? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Извињавам се, ја сам био сироче, ишо сам... 
 
Оптужени Гојко Лукић: Па добро, ал` ко је... 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Чекај да ти ја... 
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Председник већа:  Добро, полако, сачекајте, сачекајте. Да. 
 
Сведок Митрашин Глишић: Ја сам осто сироче, ја не кријем... 
 
Оптужени Гојко Лукић: Вјерујем ти, вјерујем. Да ти ниси ишо са мојим братом 

у школу, са Новицом можда? Што су га убили, знаш да су га убили у кући? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Знам, добро, није битно...нећемо о томе сад... 
 
Оптужени Гојко Лукић: Не, не, можда си са њим ишо у школу, ниси са овим 

ишо? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја мислим да сам ишо... 
 
Оптужени Гојко Лукић: Овај '68. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Чекај, Новица је отишо. 
 
Оптужени Гојко Лукић: Новица је твоје годиште. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Знам, отишо је испред мене, а Милан је дошо... 
 
Оптужени Гојко Лукић: Ишо он у гимназију у Вишеград, па је после на 

факултет. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Мора бити четири разреда у... 
 
Оптужени Гојко Лукић: Ја, ти ниси ни ишо... 
 
Председник већа:  Добро, Лукићу у реду, ево то вам је одговорио. Само једно 

питање за вас. Ви сте чули шта је сведок за вас рекао, у смислу, не за вас него и за ове 
оптужене остале који су с вама, да сте били ту код школе, да сте учествовали у бијењу 
ових цивила и тако даље. Да ли је истина ово што он каже обзиром на вашу одбрану, 
шта је истина? 

 
Оптужени Гојко Лукић: Гледај, ја сам рекао имам дјецу... 
 
Председник већа:   Према микрофону, према микрофону. 
 
Оптужени Гојко Лукић: Имам унуке већи од мене. кунем се да никад у ту 

школу нисам ишо ни ја ко ни он. У ту школу, да никад нисам ушо у ту школу. 
 
Председник већа:   Добро. 
 
Оптужени Гојко Лукић: А Крсто Папић ја сам видио шта је реко. 
 
Председник већа:   Пустите сад Крсту, ја вас само питам..., у реду. 
 
Оптужени Гојко Лукић: И њега сам једном видио, Драгу Чаркића сам дошо... 
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Председник већа: Добро. Лукићу да скратимо остајете при својој одбрани, значи 
није тачно што каже сведок. 

 
Оптужени Гојко Лукић: Није тачно. 
 
Председник већа:  У реду, хвала лепо. Ајмо следећи. Васиљевић Љубиша нек 

дође. Хвала седите Гојко. Васиљевићу молим вас, чули сте шта је сведок говорио... 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић: Јесам, јесам. 
 
Председник већа: ...односно видели сте да каже да сте били и ви и брат и остали 

ови оптужени у школи, да сте били цивиле и тако даље. Знате своју одбрану шта сте 
наводили. Је ли истина ово што каже сведок Митрашиновић, или оно што ви кажете? 

 
Оптужени Љубиша Васиљевић: Лаже, лаже све што се изговорио лаже. 
 
Председник већа:   Кажите не говори истину, да буде... 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић: Не говори истину. 
 
Председник већа: Добро. 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић: Значи ја и он смо ишли '70.године у школу, 

први разред, јел тако, у Клашињак. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Не сећам се. 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић: Не сећаш се. И исписан си из првог разреда, ми 

смо после ишли даље. Ја сам отишо из Вишеграда '84.године. 
 
Председник већа:  Добро, значи да не причамо сад, није истина, остајете при 

својој одбрани? 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић: Није истина, лаже све што је говорио лаже. 
 
Председник већа:  У реду. Седите. 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић: Никад се нисмо срели за време рата, никад ни 

после рата. 
 
Председник већа: Добро, Љубиша хвала седите. Васиљевић Душко. Душко чули 

сте шта је сведок причао ових дана, мислим данас и претходних претреса и то. Ви 
тврдите да нисте били, да ништа вам није познато у вези са овом школом, са овим 
путницима и тако даље. Јел истина ово што он каже или оно што сте ви говорили? 

 
Оптужени Душко Васиљевић: Ништа, значи ништа није истина ово што он 

прича. 
 
Председник већа:  Значи остајете при својој одбрани? 
 
Оптужени Душко Васиљевић: Остајем при својој одбрани, ништа није... 
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Председник већа:   Добро. 
 
Оптужени Душко Васиљевић: Ја сам..., само једно питање. 
 
Председник већа:  Реците. 
 
Оптужени Душко Васиљевић: Ја сам 1978., доселио се у Србију у Обреновац, 

ту сам настањен, ту радим. За време тих, 42 године мога рада у Обреновцу никад га у 
животу нисам срео нит видио. За време мог боравка у Вишеграду, непуна два месеца, 
никад га нисам срео, видио ни упознао.  Молим га, једно питање да му поставим, да га 
питам ко човека, да ли знаш, кажи ми датум, месец, годину, кад си ти мене срео, видио 
било каде... 

 
Председник већа:  Добро, сад то не може да се сети кад је било. У реду је. Хвала 

Душко, седите. Дајте ми Липовац Јова. Где ће сад да се сети датум, месеца и годину, не 
знамо шта је јуче било. Липовац Јован, овде пише Јован у оптужници. Јован, да. Где је 
Липовац. Нема да пита? Дођите само мало, дођите мало. Јел немате питањаза њега? 

 
Оптужени Јован Липовац: Немам.  
 
Председник већа:  А реците ми само. Да ли је истина оно што сте ви говорили у 

својој одбрани, или ово што је сведок причао? 
 
Оптужени Јован Липовац: То нема једне једине... 
 
Председник већа:   На микрофон. 
 
Оптужени Јован Липовац: То нема једне једине реченице истине, нити он зна 

некада мене да је видео некада. Никада. 
 
Председник већа:   Добро, полако. Значи истина је оно што сте ви причали јел? 

Оно што сте ви причали је истина?  
 
Оптужени Јован Липовац: То је сто посто. 
 
Председник већа:  У реду. Седите Јоване. Ђекић Драгана. Драгана само мисе за 

микрофон приближите да се сними. Реците ми, чули сте шта је причао сведок и данас и 
претходног главног претреса, ваше учешће, односно свих вас ту у школи и понашање 
према овим цивилима, ви сте своју одбрану изнели. Шта кажете, јел остајете при 
одбрани или је истина ово што сведок каже? 

 
Оптужена Драгана Ђекић: Остајем при својој одбрани. 
 
Председник већа:  Остајете, значи ово што сведок говори није истина? 
 
Оптужена Драгана Ђекић: Не. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ееее одо одма у кафану с кило печења... 
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Председник већа: Добро, сведок тишина, тишина. Хвала вам лепо. Имамо ли 
додатних питања за сведока. Ево колега Перовић. Ево тужилац, изволите тужиоче, па 
ћете онда ви Перовићу. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Помињали сте да су у ову школу кад је 

отишо Ужички корпус долазили војници које је доводио Милан Лукић? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јес. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Који је од овде присутних био тада у 

школи? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па Гојко био... 
 
Председник већа:   Не који, него да ли је неко од овде присутних био? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли је неко од ових присутних био? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па био је Гојко. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Пошто је тужилац стављао примедбе имамо право 

и ми. Сведок је рекао на питање Ђорђа Дозета, да није, да је тачно оно што је изјавио у 
Босни и Херцеговини, а то је да нико од војника није био пре ове вечери у школи.  

 
Председник већа:  Пре вечери, говори....,али да су претходно били. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Пре те вечери, претходно нико није био у школи, 

нико није долазио од тих војника до ту вече. 
 
Председник већа:   Добро. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  А сад га тужилац пита и увлачи га опет у давање 

лажног исказа што мора суд да реагује. 
 
Председник већа:   Добро. Седите Гојко, седите. После ћете рећи. Да чујем. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Значи кад је Ужички корпус отишао да ли 

је Милан Лукић довео неку војску у школу? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па јесте, ено Крсте Папића, доведите ми сутра.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, да ли је неко од овде ових 

присутних спавао у школи? 
 
Сведок Митрашин Глишић: Јесте, Гојко и Јово и компанија, и ови што су сад 

овде, осим Драгане. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Осим Драгане, значи то да ли значи да су 

Љубиша и Душко били у школи? 
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Сведок Митрашин Глишић:  Јесте. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добро. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  И то, жалбу ћу правити.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кад вас је мало пре питао кажете, Ђорђе 

Дозет, кад сте рекли даникад нису били, јесте ли мислили кад су отишли у Вилину влас 
да се после нису враћали? 

 
Сведок Митрашин Глишић:  Па то сам мислио. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Па то вас питам. Е сад ћу да вас поново, да 

вас вратим на ово, кад су били у школи... 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Ја морам примедбу да ставим, овако је тужилац 

реаговао нисте га казнили новчано, немојте ни мене, али морам ово да кажем. Знају се 
правила за додатна питања. Значи додатна питања... 

 
Председник већа:   Нешто што није питано. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Тако је. 
 
Председник већа:   Значи конкретно шта није питано. Слажем се. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Тужилац шта ради. Тужилац сада враћа оптужење 

у колосек. 
 
Председник већа:   Слажем се, значи тужиоче само нешто што није питано. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  И молим вас само још нешто хоћу да кажем. 
 
Председник већа:   Реците. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Значи та процесна овлашћења можете, мислим 

претпостављам. Ово питање које је сада поставио тужилац и одговоро који дао, да 
изузмете, да га не разматрате и не узмете у обзир када будете изводили... 

 
Председник већа:  Добро, ево сад смо то констатовали. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Након доношења одлуке. 
 
Председник већа:  Констатовано.  
 
Адвокат Небојша Перовић:  Јер ово је стварно недозвољено. 
 
Председник већа:  Тужиоче молим вас само.... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Све смо се разумели... 
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Председник већа: Сачекајте кад ја причам. Само питање може додатно које није 
већ било, тако је додатно, значи сад враћамо поново шта сте, него нешто што нисте 
питали а сетили сте се. 
 

Заменик тужиоца за ратне злочине:  Па није било питање то. 
 
Председник већа: Питам вас имате ли још неко питање додатно? Имате ли 

додатно још неко питање? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Имам, могу да ме пустите да... 
 
Председник већа:   Добро, добро. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Били су цивили женских у учионици? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесте. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Које националности су ти женски цивили? 
 
Председник већа:   Да ли зна, да ли зна. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Муслимани. 
 
Председник већа:   Добро. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Муслимани.  
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јес. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Шта је рађено с тим женским цивилима 

муслиманима? 
 
Председник већа:  Да ли знате шта је рађено? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Силовао. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ко? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па нисам био ту, силовали су сви. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добро. 
 
Председник већа:   Добро. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  И све их знам.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Имам примедбу судија, могу ли? 
 
Председник већа: Сачекајте да чујем само... 
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Адвокат Горан Нинић: Ако пита опет ћемо прекршити, дајте пре него што 
прекрши. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Кажете чесма је, само нам објасните да би 

лакше разумели. Где се налази чесма у том ходнику? 
 
Председник већа:   Рекао је сто пута, рекао је. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Рекао је поред кујне. 
 
Председник већа:   Па рекао је. Немојте сад шта је рекао, рекао је где се чесма..., 

имате ли конкренто питање. Допунско неко питање. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Јел се налази лево, право или десно? 
 
Председник већа:   Рекао је. Рекао је. Перовићу! 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Рекао је различите ствари. 
 
Председник већа:  Није, лепо је рекао. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Сад дал` си реко право, ја указујем на 

разлике, јер је у истрази рекао да се чесма налази са десне стране, поред кујне. Где се 
налази чесма? 

 
Сведок Митрашин Глишић:  С десне стране, са леве стране сала. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли зате колико уопште има учионица у 

тој, колико има с леве стране, колико има с десне стране просторија? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Осам. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Осам с леве, осам с десне? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Укупно осам. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Значи укупно осам? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Значи четири с леве и четири с десне? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Када сте мало пре рекли код четврте, пете, 

на шта сте мислили? На прву, другу, трећу, четврту или...Разумете шта вас питам? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Знам. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Где се, од тих четири врата где се налази, 

где је била Драгана када сте је видели? 
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Сведок Митрашин Глишић:  Петој учионици. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  А шта је пета? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Прва, друга, трећа, четврта и пета. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Јел можете да нам нацртате? 
 
Председник већа:   Па не може рекао је четири с једне, четири с друге. Ако је 

четири овде, пета прелази на ову страну и завршено. Како да вам нацрта сто пута кад 
лепо објашњава. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Један, два, три, четири, пет. Разумете ме. 

Која је кад има укупно четири? 
 
Председник већа:   Молим вас питање следеће, немојте, ајде, ајде. Реците. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Молим вас заштите овог сведока, од оваког испитивања 

тужиоца, мог драгог колеге Мише Виторовића. Дакле, мислим да смо поприлично дуго 
се задржали на томе где се налази та чесма, или чешма или ... 

 
Председник већа:   Објаснили смо све. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  ....како се већ зове. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  А то се види и на фотографијама. 
 
Председник већа:   Добро, објаснили смо све. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Е то што се колеги тужиоцу не допада то што овај сведок 

говори, то је други... 
 
Председник већа: Добро, Дозет објаснили смо све. Ајде има ли још неко 

додатно питање. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Има. 
 
Председник већа:  Ајде, само додатно, не понављати. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Кажете да се камион није могао да приђе 

јер је сметао онај што сте показивали горе. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Онај... 
 
Председник већа:  Шток. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Шток. 
 
Председник већа: То је рекао, рекао је. Даље. 
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Сведок Митрашин Глишић:  Шток од врата. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ајде овако да вас питам. Од улазних врата 

до камиона, колко има корака? 
 
Председник већа:  Не може, он каже наслањају се врата камиона... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Па не може, удара горе, не може... 
 
Председник већа:   Он је рекао да ... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  nаслања се... 
 
Председник већа:  Не може, следеће питање, следеће питање. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па он је дошо до ... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Судија молим вас... 
 
Адвокат Небојша Перовић: Не може судија... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Решите то... 
 
Председник већа:  Молим вас! Добро. Следеће питање.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Јел` камион ударио у врата? 
 
Сведок Митрашин Глишић: Па ударио горе у шток.  
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: У шток. А колко је шток, колко 

је шток до врата, колко има? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па колко је та серија дугачка, дуга... 
 
Председник већа:  Па шток је саставни део врата. Шток вам је ово, врата су ово. 

Ајде нећемо сад шта је шта 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Па не али... Јел` кад кажете шток јел` то 

настрешиница?  
 
 Сведок Митрашин Глишић:  Настрешница.  
 
 Заменик тужиоца за ратне злочине:  Колко је широка настрешница?  
 
 Председник већа:  Ма није настрешница, шток је део врата. Ајмо даље.  
 
 Сведок Митрашин Глишић:  То сам мислио.  
 
 Председник већа:  Ајмо.  
 
 Адвокат Горан Нинић: То је мислио.  
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 Председник већа:  Ајмо даље. Настрешница је настрешница, а шток је шток.  
 
  Заменик тужиоца за ратне злочине: Ево, јел` ударио у шток или у 
настрешницу, у шта је ударио?  
 
 Председник већа:  Рекао је у шток, рекао је у шток... 
 
 Заменик тужиоца за ратне злочине:  Па ево што сад, што му не дозволите... 
 
 Адвокат Горан Нинић: Шток је реко... 
 
 Председник већа:  Рекао је, одговорио је.  
 
 Заменик тужиоца за ратне злочине:  Не. Питам вас, шток или настрешница?  
 
 Сведок Митрашин Глишић:  Па шток, до штока дошо.  
 
 Заменик тужиоца за ратне злочине: Шта је то горе, јел` прошо испод 
настрешнице?  
 
 Сведок Митрашин Глишић:  Па плоча је остала горе још оволико.  
 

Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добро, добро. Смејте се.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Па која је то настрешница... 
 
Председник већа:  Добро, Перовићу. Перовићу тишина!  
 
Адвокат Небојша Перовић:  Извињавам се, извињавам се. Колега Нинић ми 

добацује.  
 
Председник већа:  Изгледа да ћете обојица да будете новчано кажњени.  
 
Адвокат Небојша Перовић:  Немојте молим вас.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Где сте овај, Ви сте у истрази рекли да Ви 

не знате кад су Крста Папић и Душко Божић дошли.  
 
Сведок Митрашин Глишић:  Не знам.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Али, јел` то значи да су можда прошли 

поред вас кад сте Ви били поред врата или су можда дошли у школу док сте Ви били 
горе код трактора?  

 
Председник већа:  Мишо, молим вас! 
 
Адвокат Жељко Санковић: Опет судија... 
 
Председник већа: Тужиоче, не може да ли то значи. Додатно питање, питате 

нешто што нисте питали, он је рекао човек нисам видео кад су ова двојица дошли.  
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Заменик тужиоца за ратне злочине:  Али не, ја указујем на разлике.  
 
Председник већа:  Па немојте сад Ви указујете на разлике.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да ли знате кад су њих двојица дошли у 

школу?  
 
Адвокат Жељко Санковић: Адвокат Жељко Санковић. Већ је одговорио сведок 

на ово питање.  
 
Председник већа: Одговорио је, јесте.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  А у истрази се исто није изјашњавао кад су дошли.  
 
Председник већа: Одговорио је. Следеће питање.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кажете, то сам малопре, чини ми се да сте 

то разјаснили, али од овде окривљених ко је најближи камиону кад излазе цивили?  
 
Сведок Митрашин Глишић: Па Јово, ја причам цијело време, цео дан од пола 

три.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Е сад, оно што је покушао адвокат Дозет, 

јел` их он удара док су горе на камиону или кад они силазе доле?  
 
Сведок Митрашин Глишић:  Кад су силазили доле, кундаком.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добро.  
 
Председник већа:  Добро и то је рекао. Ајмо даље.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Кад видите кажете Драгану... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Судија... 
 
Председник већа:  Има све на транскрипту шта је рекао.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Па онда немојте дозволите овако да ... 
 
Председник већа: Па ево кажем му да је рекао.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Навођење сведока није у директном испитивању 

дозвољено.  
 
Председник већа: Ајмо даље. Ајмо даље. Конкретно допунско питање, додатно 

питање у ствари.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Драгана, да ли се та како Ви кажете 

шпалир... 
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Сведок Митрашин Глишић: Шпалир.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Јел` цивили пролазе кроз тај шпалир? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Пролазе.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да ли се и ови војници који су са стране 

померају с њима?  
 
Сведок Митрашин Глишић:  Иду за њима.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Када Ви први пут видите Драгану?  
 
Сведок Митрашин Глишић: Па Драгану видим око средине можда десетак њих 

је људи.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро. Да ли видите да Драгана неког 

удара?  
 
Сведок Митрашин Глишић: Удара кундаком.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Па боже, ја не могу да верујем ово стварно.  
 
Председник већа:  Немојте понављати, то смо све чули већ.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Сва ова питања не стоје.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  То би било то.  
 
Председник већа:  Захваљујем се тужиоче. Перовићу изволте ако имате... 
 
Адвокат Горан Нинић: Судија ми ћемо се у круг овако... 
 
Председник већа:  Чекајте молим вас, седите само да чујем Перовића... 
 
Адвокат Горан Нинић: Само да наставим, сад нас има још два, па да га не 

задржимо... 
 
Председник већа: Не, само ако имате додатно питање.  
 
Адвокат Горан Нинић: Управо то кажем, према томе, сада ћемо се овако вртети 

у круг... 
 
Председник већа:  Нећемо, нећу вам дозволити.  
 
Адвокат Горан Нинић: Сад ћу ја поново да питам, а како је то видео јер смо то 

малопре разјаснили.  
 
Председник већа:  Питам ако имате само додатна... 



 101 

 
Адвокат Горан Нинић: Немојте то дозвољавати. 
 
Председник већа:  Перовићу имате ли само додатно?  
 
Адвокат Небојша Перовић: Председнице ја сваки дан читам ЗКП.  
 
Председник већа:  Добро, изволте.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Хвала.  
 
Адвокат Горан Нинић: Нешто си научио... 
 
Председник већа:  Сада ћемо да видимо.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Јел` знате да смо ја и Ви рођено истог дана. 
 
Председник већа:  Молим вас, ајде ајде Перовићу.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Имамо заједничко, 12. јануар.  
 
Председник већа:  Питање.  
 
Сведок Митрашин Глишић:  Добро, није битно, нисмо били на бабинама.  
 
Адвокат Небојша Перовић: 12. јануар... 
 
Сведок Митрашин Глишић:  И мој отац није био.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Па пише вам то у матичном броју... 
 
Председник већа:  Питање Перовићу да вас не кажњавам.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Па не, него имамо заједнички овај... 
 
Председник већа:  Ајде добро, имате све је то лепо. Питање.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Моје следеће питање да ли је Душко Васиљевић 

син Милорада и Анице?  
 
Сведок Митрашин Глишић:  Кога?  
 
Адвокат Небојша Перовић: Милорада и Анице, да ли знате да ли се, како се 

зове отац Душков да ли је то Милорад?  
 
Сведок Митрашин Глишић: Видоје.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Видоје је ли? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја, радио у шумарству.  
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Адвокат Небојша Перовић: А да ли вам је познат Душко Васиљевић коме је 
отац Милорад?  

 
Сведок Митрашин Глишић:  Отац Милорад? Па Душко и Љубиша су браћа.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Питам вас да ли вам је познат Душко Васиљевић 

коме је отац Милорад?  
 
Председник већа:  Да ли вам је познат неки други Душко Васиљевић коме је 

отац Милорад пита?  
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па ја знам Видоје, да ради у шумарству.  
 
Председник већа:  Добро.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Да ли вам је познат Милорад и Душко Васиљевић 

из истог места, из истог села?  
 
Сведок Митрашин Глишић:  Милорад се зове Душка тога. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Да. А кажите ми ово да ли пре кад сте описивали да 

је Душко од вас мало крупнији био тада у то неко време. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Па јес.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Кога сте описивали том приликом?  
 
Сведок Митрашин Глишић:  Откуд ја знам.  
 
Адвокат Небојша Перовић: А шта ако вам кажем да сте Ви том приликом 

описивали Душка Васиљевића, другог Душка Васиљевића из Ђурђева који је био мало 
крупнији и који је радио после као кувар?  

 
Сведок Митрашин Глишић:  Ђе кувар радио? 
 
Адвокат Небојша Перовић: Радио ко кувар после, након одласка из Вишграда.  
 
Сведок Митрашин Глишић:  Једино... 
 
Адвокат Небојша Перовић: Односно из Ђурђева. 
 
Сведок Митрашин Глишић:  У хотелу или је радио горе у... 
 
Адвокат Небојша Перовић: Ви сте описивали... 
 
Председник већа:  Нећемо та питања ајде, не вреди, не може сад, видите да не 

може, он је реко једног тога, сад Ви да ли је радио после кувар, не знам он где је радио, 
откуд зна.  

 
Адвокат Небојша Перовић: Само да... добро, могу ја да кажем... 
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Председник већа:  Добро. Ајде још ако имате неко додатно.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Додатно је питање. Ви сте, приликом мог питања 

да опишете Душка Васиљевића описали Душка Васиљевића који је крупнији од вас и 
мало височији од вас.  

 
Сведок Митрашин Глишић:  Да.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Јел` тако.  
 
Сведок Митрашин Глишић:  Да.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Јесте ли видели да је овај Душко Васиљевић за 

главу и по височији од вас?  
 
Сведок Митрашин Глишић:  Јесам.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Па реците ми... 
 
Председник већа:  Добро, то је сад његова процена колега, он тако, пазите кад га 

је видео и шта ... 
 
Адвокат Небојша Перовић: Председнице ја га питам да ли уочава разлику да је 

овај височији он каже да уочавам. У селу Ђурђево или Ђуревићи... 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ђуревићи.  
 
Председник већа: Добро, хоћете да кажете да постоји још један Душко 

Васиљевић од другог оца. Да ли Ви познајете још неког?  
 
Адвокат Небојша Перовић: Да ли постоји још један Душко Васиљевић у селу?  
 
Сведок Митрашин Глишић:  Познајем.  
 
Председник већа: Значи познајете поред овог Душка Васиљевића још једног 

Душка Васиљевића.  
 
Сведок Митрашин Глишић:  Још једног.  
 
Председник већа:  Јел` има заиста још тај, јел` тај мало дебљи?  
 
Сведок Митрашин Глишић:  Дебљи.  
 
Председник већа: Добро. Добро. Хвала. Има ли још додатних питања? Још неко, 

од оптужених? Нема. Је ли то све Митрашине? Јесте се уморили?  
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ма јок.  
 
Председник већа: Ништа онда ћу вас отпустити, хвала вам што сте били... 

Добро, примедбе ћемо сад. Хвала вам што сте дошли, нећу вас за сада звати, видећемо 
касније.  Хвала лепо, можете ићи.  
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Сведок Митрашин Глишић:  А само могу да направим приговор?  
 
Председник већа:  За шта? 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ови што су људи причају сад да нису били у 

Прелову... 
 
Председник већа:  Добро, свако има право да прича... 
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја ћу направити приговор, жалбу.  
 
Председник већа:  Добро. Хвала, можете ићи. Хвала.  
 
Сведок Митрашин Глишић:  Ја ћу правити жалбу.  
 
Председник већа: Добро, хвала. Довиђења. Добро, да чујем примедбе ко  ће 

први? Изволте.  
 
Адвокат Жељко Санковић: Адвокат Жељко Санковићш.  
 
Председник већа:  Само лепо, кратко да би се све то снимило.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Кратко, овако. 
 
Председник већа:  И концизно, и концизно.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Стављам примедбу на изјаву сведока који је дао 

овдје на главном претресу имајући у виду да је он у погледу ко је дошао ту ноћ после 
овога догађаја, да је различито причао овдје на главном претресу, различито у истрази у 
тужилаштву у Србији, различито у изјави у Босни и Херцеговини. Конкретно изјава 
03.02. од 2017. године.  

 
Председник већа:  Добро.  
 
Адвокат Жељко Санковић: Такође, ко је дошао тог јутра, јутра након 

критичног догађаја, је различито причао у Тужилаштву овдје Републике Србије од 
16.01.2015. године, па овдје данас на главном претресу. Такође и на изјави од 
03.02.2017. године. У погледу свих осталих, ми овдје сад судија примедба би била 
имајући у виду да је овај сведок данас у погледу само да кажемо једне чињенице, а то је 
да је војска наводно неки од војника спавало у тој школи, дало три различите изјаве. 
Прву изјаву кроз питања, другу изјаву је дао кад га је питао адвокат Дозет рекао је 
остајем код изјаве коју сам дао у Босни и Херцеговини да нико од војника пре те вечери 
није био у школи, а на питање тужиоца је дао трећу изјаву. Дакле, имајући у виду само 
то неспорно да је сведок урадио кривично дело и да је суд обавезан да поднесе 
кривичну пријаву. Такође имамо изјаве гдје сад сведок први пут наводи неку склопку, 
први пут наводи Мићу Јовића који стоји поред њега. Из тога се види да је тужилаштво 
спремало овога сведока јер то никад до сад није причао. А зашто се види да га је 
спремало, да би поткрепило колико толико изјаву Миће. Хвала.  

 
Председник већа:  Хвала лепо. Има ли још ко примедби? Нинићу изволте.  
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Адвокат Сава Стојановић: Ја имам... 
 
Адвокат Горан Нинић: Ја имам предлог... 
 
Председник већа:  Ево, извињавам се Сава па ћете Ви.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Извините Саво.  
 
Председник већа:  Извињавам се. Изволте Саво.  
 
Адвокат Сава Стојановић: Ја имам примедбу на исказ, на целокупан исказ 

Митрашина Глишића, не само због тога што се ти искази разликују значајно, где год је 
говорио увек је била различита, него се разликује и због тога што он није могао да види 
Љубишу Васиљевића зато што је Љубиша Васиљевић од јула `92. године до марта био 
са штакама човек, имамо медицинску документацију. Говори да га је виђао на 15 дана а 
имамо званичан извештај да је био у болници у Ужицу од повређивања до уназад два 
месеца. Након тога имамо извештаје да је био под рехабилитацијом и да је био у другим 
установама.  

 
Председник већа:  Добро.  
 
Адвокат Сава Стојановић: То је основно што указује на то да је неистинит 

исказ сведока и да је сведок припремљен. 
 
Председник већа:  Добро. Евидентирано је.  
 
Адвокат Сава Стојановић:  Посебно указује да, на извештај Полицијске управе 

у Вишеграду где се јасно наводи да је он пријавио притисак од стране непознатих лица 
које га наводе да сведочи о нечемо.  

 
Председник већа:  Добро, то је све евидентирано.  
 
Адвокат Сава Стојановић:  То ћемо накнадно.  
 
Председник већа:  У реду. Хвала. 
 
Адвокат Горан Нинић: Могу ли?  
 
Председник већа:  Изволте Нинићу. Ево само ако имате примедбу...  
 
Адвокат Горан Нинић: Па ајте примедбу...  
 
Председник већа:  А Ви ћете предлог онда, добро.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Адвокат Небојша Перовић. Ја раније док сам 

говорио нисам се представљао, не знам хоће ми глас, због посебности боје. Стављам 
примедбу на изјаву сведока у целости из следећих разлога, подржаћу да се не би 
понављао, све ово што су претходно колеге рекле, записници у различитим временским 
периодима кад је саслушаван од стране различитих установа или тела како год, да је 
давао различите изјаве на исте околности. Даље навешћу да његов исказ није животан и 
није логичан у ком смислу, у смислу да је сведок који једноставно не треба нам и судски 
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вештак да знамо да једно лице око 18 увече у свој тој гужви, гунгули одскрајнут од 
других лица може све да види и зна ко тачно где ради и шта ради. Надаље, везано за 
посебно за мог брањеника желим да кажем следеће, да приликом описа, а мислим да је 
јако значајно, ако сведок наводи да зна да је био неко присутан приликом описа даје у 
потпуности супротно изглед мог окривљеног, сви уочавамо да се ради о човеку који је 
висок човек, а он описује човека који је мало височији од њега и пуначак и буцкаст. У 
прилог томе ми ћемо доставити фотографију од окривљенога да видите у том периоду 
како је изгледао и које је тежине био. А на ова додатна питања управо је био разлог 
значи да би сад истакли примедбу јер он тек сад схвата да постоји и други Душко 
Васиљевић кога он описује. Ово из разлога што, даље зашто стављам примедбу, 
примедбу стављам зато што сведок док говори он увек говори Душко и Љубиша, Душко 
и Љубиша, Душко и Љубиша, а морам вам указати на једну околност да тужилац док је 
водио истрагу и разјашњавао ову кривично-правну ствар он не поставља питање 
сведоку да ли је био присутан Душко Васиљевић, или да ли познајете Душка 
Васиљевића, него поставља, на следећи начин поставља питања тужилац - да ли је био 
Душко и Љубиша, значи без навођења презимена, без ичега и на то питање сведок 
одговара да били су присутни Душко и Љубиша. И Ви на транскрипту ако прочитате 
овај сведок све време говори Душко и Љубиша, Душко Љубиша, Душко Љубиша, значи 
он никада није одвојио. И морам на ово указати зашто стављам примедбу, приликом 
изласка Душка Васиљевића који се окренуо лицем према сведоку, сведок је све време 
био окренут на ову страну. И да ни једног тренутка није хтео да погледа Васиљевића у 
очи.  

 
Председник већа:  Добро. Захваљујем се. Ево само Дозет па ћете Ви. Извињавам 

се.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Ево ја ћу да се повучем ако..., то смем. Адвокат Дозет. Ја 

нећу стављати примедбу на садржину исказа овог сведока јер сматрам да је довољна 
примедба коју је мој брањеник изнео кад је рекао да све што је рекао да се веже њега 
нема везе са истином, али оно што свакако морам да приметим а прозвани нека се сами 
јаве, нити један сведок који је прошао кроз ову судницу или који је испитан на суђењу у 
Босни и Херцеговини, или чији ћемо исказ читати или смо читали, а да је родом из тих 
крајева Вишеград, Прелово и околина, није употребио за мог брањеника име Јово. Први 
ко користи име Јово у овим свим списима које имате испред себе јесте први записник 
који сачињава мој колега тужилац Мишо Виторовић. Он назива Јована Јово. То само 
указује на који начин су узимани искази, дакле да он човека, односно да човек који је 
одрастао у тим крајевима и који добро мора знати како се овај човек зове, због што би 
рекли Хрвати опетованог учешћа тужилаштва у припремању овог исказа, тај човек 
почне да буде несигуран како се уопште зове мој брањеник. Дакле, не требају нам у овој 
судници фризирани искази сведока. Оно што сте на примедбу мог колеге Нинића рекли 
шта се уноси у записник приликом испитивања сведока, апсолутно сте у праву, дакле да 
се неће ако се диктира записник унети цела изјава него оно што је најбитније, али како 
то да се из оне конкретне реченице коју мој колега вам цитира, а која се види у аудио 
записнику испусти баш оно што је у суштини најкључније - био је мрак и ја нисам 
видео ко удара, и то се испусти у диктираном записнику и то се испусти из транскрипта. 
Дакле хоћемо ли, а мораћемо, узети тај аудио запис и преслушати да видимо да ли је мој 
колега седео на ушима док је преслушавао тај аудио запис или је заиста у праву. 
Познавајући њега мислим да је заиста у праву.  

 
Председник већа:  Добро. Захваљујем се. Нинићу изволте.  
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Адвокат Горан Нинић: Да преведем само опетовано је поновљено, тако да моро 
сам да... 

 
Адвокат Ђорђе Дозет: Учестало, учестало.  
 
Адвокат Горан Нинић: Учестало, тако да нова реч да би разумели сви. Не бих 

коментарисао садржину, суд ће ценити исказ сведока. Ја имам предлог из простог 
разлога што ја мислим да је ово један јадан човек који од почетка свог живота има 
проблеме и дошао је у ову судницу са својим проблемом који очигледно носи одавно и 
ја бих из тих разлога да га не бисмо ценили онако што каже као човека са просечним 
вредностима као што то обично радимо, могуће је да он има одређених проблема у вези 
са менталним способностима, запамћивањем и свим осталим и да га ми овде неправедно 
осуђујемо за неке друге ствари. Ја бих из тих разлога, с обзиром да ми не знамо од које 
болести је он боловао, зашто је испистан из школе, јел` Ви добро знате да је морао 
постојати законски основ односно лекарско уверење да би се неко исписао из школе 
која је обавезна. Ја предлажем да њега погледа неки вештак, јер то су лица која могу 
бити јако сугестибилно подложна, због тога ја и говорим да је он у животној ситуацији 
каквој јесте у коју је доведен и да му је неко саопштавао чињенице које је он усвојио и 
које он брани као своје иако нису логичне и ја за то нећу да кривим њега и не бих као 
колега Санковић да му се подносе кривичне пријаве јел` нисам сигуран да је он, његова 
виност иде у том правцу. Ја бих пре предложио да га извештачимо, да утврдимо његове 
способности да запамти одређене ствари, одређене бројеве, ја сам сигуран да он не зна 
да гледа у сат јер сам на прошлом суђењу кад је носио сат било је 1 сат, Ви сте рекли 
ово већ дуго траје, а он је погледо и реко „јес ево сад ће 11“. Значи пошто смо били у 
судници 4 где ја седим поред њега, сигуран сам значи човек који је неписмен, који не 
зна да гледа у сат, а који нам се изјашњава у пола пет одлазе „Отрови“, у шест долазе 
они, у ово, у оно, значи даје нам тај временски, то није његов извор сазнања, то му  је 
неко рекао, да ли је Митар Четник или неко други.  

 
Председник већа:  Добро, да скратимо, значи предлажете његово вештачење... 
 
Адвокат Горан Нинић: Ја предлажем да га извештачимо... 
 
Председник већа:  На околности... 
 
Адвокат Горан Нинић: На околности његових менталних способности 

запамћивања, интелигенције, уопште животних способности.  
 
Председник већа:  Добро.  
 
Адвокат Горан Нинић: Знате, конфабулације и свега осталог што је... 
 
Председник већа:  Евидентирано.  
 
Адвокат Горан Нинић: Мислим да би нам то допринело тумачењу оваквог 

његовог исказа.  
 
Председник већа: Добро. Захваљујем се колега Нинићу. Перовићу тишина! 

Тужиоче шта кажете у вези овог предлога браниоца Нинића.  
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Заменик тужиоца за ратне злочине: Па пре него што кажем у вези са 
предлогом морам да се изјасним на ове оптужбе, прво ћу рећи није тачно да се 
разликују искази сведока, напротив... 

 
Председник већа:  Добро, то ћете све говорити... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Не, па добро али пустите кад сте њих 

пустили пустите и мене да кажем.  
 
Председник већа:  Ал` ајте само кратко, кратко то ћете имати прилике.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Па кратко, кратко ћу.  
 
Председник већа:  Имате право на примедбе. Они имају право на примедбе... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Они имају али... 
 
Адвокат Небојша Перовић: Па не може по ЗКП-у да тужилац одговара на 

примедбе молим вас.  
 
Председник већа:  Не може, не може.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Не, али имам право... 
 
Председник већа:  Молим вас, молим вас, само конкретно на предлог Нинића у 

вези са вештачењем. Одбрана има право да стави примедбе... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Има али нема право да вређа супротну 

страну.  
 
Председник већа:  Добро, није вређала, ајмо... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Јесте вређана кад кажете да су то како су 

рекли фризирани записници, да му је диктирано шта треба да каже, то је... 
 
Председник већа:  Добро, то је њихов коментар. Молим вас дајте конкретно за 

ово вештачење да се изјасните.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Па противим се наравно.  
 
Председник већа:  Противите се.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Јер то је човек који је био у војсци, који је 

служио војску, не би завршио војску, не би га примили, нити би отпустили да после... 
Хоћете да ме пустите да завршим.  

 
Председник већа:  Пустите само да се изјасни тужилац. У реду.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ето то је разлог због чега се противим.  
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Председник већа:  Хвала тужиоче. Молим вас... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  И то што он не зна да гледа на сат, ја не 

знам, то што он...то не значи да не зна у колико сати је ручак, вечера, у колико сати 
треба да дођу да носе храну, да се врате, то зна и то вам је испричао.  

 
Председник већа:  Добро, добро.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А оно што је дал` може да процени 

раздаљину да ли је то 50, или 10 или 20, то види се на фотографијама.  
 
Председник већа:  Добро.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Дал` може камион да уђе, опет се види на 

фотографијама.  
 
Председник већа: Молим вас, немојте, о предлогу за вештачење ће веће 

одлучити накнадно. Да завршимо нешто друго. Овако данас ћемо да одложимо главни 
претрес, наставак ће бити 17.11.  

 
Овако, веће доноси  

 
Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  

 
Данашњи се главни претрес одлаже, наставак се заказује за 17. 11. 2020. у 9,30 

часова судница број 4.  
 
17. 11. 2020. у 9,30 судница 4.  
 
На том претресу веће је усвојило предлог одбране да се позову у својству 

сведока оптужени који су тамо у предмету у Босни и Херцеговини, мислим да сам вам 
то већ и рекла, али ћемо направити неку комбинацију односно у смислу да не можемо 
све од једном их позвати јер тамо их има 10, покушаћемо да позовемо пет њих сада, па 
ћемо следећи пут, све зависи како ће бити, знате због чега... сада ћу вам рећи, знате због 
чега ово говорим због проблема са границом, преласка, ковида и тако даље, ја зовем пет 
дал` ће свих пет доћи, дал` ћемо свих пет испитати то не знамо али зовем мало више па 
сад ако неко не дође да имамо шта да радимо.  

 
Значи зовемо Луку Драгичевића сведока, затим Радојицу Ристића, 

Митрашиновић Миодрага, Петка Инђића и Полуга Обрада. Значи њих пет за следећи 
пут па ћемо видети како ће се развијати, ко ће доћи, како ће се даље.  

 
Што се тиче предлога одбране за вештачење о томе ће суд накнадно одлучити, 

добићете следећи пут обавештење.  
 
Реците.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Ја морам само, кратак ћу да будем. У прилог 

предлогу колеге Нинића. У исказу у Босни и Херцеговини сведок наводи да нису хтели 
да му дају пушку, знајући га какав је... 
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Председник већа:  Добро, даћемо... све зависи... 
 
Адвокат Небојша Перовић: И друга ствар не зна која је година председнице... 
 
Председник већа:  Добро, све ћемо то видети кад одлучимо о предлогу.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Судија да ли је дозвољено овим окривљенима да прелазе 

границу?  
 
Председник већа: Не знам, то је био ваш предлог, па пазите то је био ваш 

предлог, ја ћу покушати да видимо шта и како, ако не будемо на овај начин онда ћемо 
видео линком, договорићемо се, зато пробамо па ћемо да видимо. Ви знате да су ратни 
злочини специфична материја у смислу довођења сведока, омогућавања да дођу и тако 
даље, све ћемо да видимо. Ето.  

 
Довршено у 18 и 5.  

 
 
Записничар         Председник већа-судија
      
 


